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ZADZWOŃ 

DO NAS 

Co~ clę denerwuje, 
niepokoi, cieszy, 

chcesz się podz/efit 
swoją opinią? Dzwoń 
do nas w poniedziałki 

16.00-18.00oraz 
od wtorku do piątku 

10.00 - 12.00 

nasz telefon: 847 41 59 

Kalejdoskop 

ŚWIAT 
Rozpoczęła się operacja 

\J;)'t1obycia ciał maI)'Ilaay 
z zatopionego okrętu pod
wodnego ,,Kursk". Wła
dze zapewniają. że jedy
nym zadaniem nurków 
jest \J;)'dobycie ciał mary
narzy i że nie będą zajmo-

. wali się WY,jaśnianiem przy
czyn katastrofy. 

I!OLSKA 

Klub parlamentarny 
Sojuszy Lewicy Demo
kratycznej złożył u mar
szałka Sejmu projekt 
uchwały w sprawie skró
cenia kadencji Sejmu. 
Uchwala taka została 

przyjęta tylko raz, pnez 
tzw. Sejm Kontraktowy, 
w marcu 1991 roku. 

DOLNY ŚLĄSK 
Opracowana przez 
Unąd Mamałkowski 
strategia województwa 
dolnośląskiego nie została 
przyjęta we wrześniu przez 
Sejmik wojewódzki. PIze
wodni<2ąCY Sejlllilm 
Emilian Stańczyszyn, za
powiada opracowanie no
wej strategii do końca lis
topada. Strategia ma IX>
móc w pozyskiw,miu środ
ków pomocowych pnez 
nasz region. 

SPORT 
Andrzej Gołota pnegral 

walkę bokserską w wadze 
ciężkiej z Mike'm 1Yso
Ilt,"'tl1. Polak po drugiej run
dzie m,,-zygnowai z komy
Illiowania pojedynlll, któ
ty odbyl 'ię w Aubum 
Hills pod Detroit. 
WioJctJ Kośmider 

Opinie 

Zdaniem naczelnego 

Przemyślenia grzybiarza 
Waszym zdaniem 
Wioleta Kośmider 

Grzegorz Szczepaniak 

Po kiJku latach prób 
udaJo mi się wreszcie 
wybrać na grzyby. Pogo
da piękna by/a, gnybów 
dużo, grzybiarzy - na 
szczęście -mniej. W nie
dzielę byJa grzybowa 
uczta, a w kuchni pięk
nie pachną suszące się 
podgrzybki, maślaki, 

kurki i borowiki. Kiedy 
tak wolny od trosk spa
cerowa/em po lesie za
stanawialem się jak to 
się moglo stać, że grzyby 

zbieram po raz pierwszy 
od pięciu lat? W jakich 
czasach żyję, że tydzień 
okazuje się w każdą nie
dzielę za krótki? Jak to 
jest możliwe skoro dni 
mijają w takim pędzie? 
Kiedy ja mam cieszyć się 
życiem? I żal mi się zro
bilo samego siebie. Z 
tkliwego nastroju "Y
IWalO mnie wspomnie
nie kalendarza burmiyt
rza Stań(;;Z)'SZYIla i aż 

ciarkipaesz1y mi po ple-

Wostatnich latachcorazc:zękiej pojawiają 
się na pólkachsklepowyc:hsymboleame
rykańsk.ieqo~ HaUoween. Czyobca 

tradycja wyptZerodzimą? 

Nasza sonda 
Ks. Bogwnił Raszko, 
Radwanice 

- W tra

dycji katolic- t 
kiej nie ma ~ 
l1lkiego po- ł 
jęcia jak Ji 
ŚWięto 
ZmarJych, jest święto 

W~ch ŚWiętych i 1 
listopada obchodzimy 
święto wszystkich tych, 
którzy osiągnęli już chwa
lę świętości. Natomiast 2 
listopada jest wspomnie
nie wszystkich tych, którzy 
odeszli i WÓM2aS kości6! i 
wierni modlą się za nich. 
Myślę, że Ha/laween jesz
cze dlugo w naszej trady
cji i polskości nie będzie 

. konkwuwaJo ze świętem 
Wszystldch ŚWiętyd:t 

W10letta Klltimka, 
Grębocice 

- Każdy l 
kraj ma 
swoje tra- ~ 
dycje i uwa- ] """;,,"--~J 
• • .E 

zam, ze po- ~ 

winniśmy 

chronić swoje. Jeżeli 

przystępujemy do Unii 
Europejskiej to nie zna
czy, że musimy przyjmo
wać cudze zwyczaje. 
W czasie Święm Zmar
lych powinno się czcić pa
mięć swoich bliskich, 
anie bawić. 

Monika lilka, 
Polkowice 

- Polska 
tradycja 
Wszystkich ł 
ŚWiętych ] 
jest tak siJ-! 
na, że nie -
"'JPIZe jej amel)'kański 
haJJoween 

Justyna Stanawc.k, 
OręJxx:ice 

- MyśJę, 

że raczej 
zwyczaje ~ 
naszego j 
ŚWięta 
ZmarJych 
pozostaną. ale amery
kańskie święto by10by 
lepsze od naszego, ponie
waż tam jest zabawa. 

Gtzegmz Kowalik, 
Polkowice 

- Uwa
żam, żel 
HaJJoween l 
nie zastą- i 

• ::E 

pl nam ] m-"!h._ 
tradycyj-
nych obchodów 
w.."ZJstkich Świętych. 
Każdy z nas lubi 
pójść na cmentarz 
z rodziną i powspo
minać. Ja osobiście 

nie zastąpiJbym tego 
na amerykańskie 

przebieranki. 

cach. Swoją drogą aż 

dziw ile spraw można za
Jatwić jednego dnia ... 
PodjąJem mocne posta
nowienie, że zrywam z 
pracoholizmem. Przynaj
mniej raz w tygodniu pój
dę do parku, spotkam się 
ze ZIU1jomymi, przygotuję 
uroczystą kolację, pozbi
jam bąki... PornysJów 
mia/em jeszcze kilka. 
Wróci/em do domu, zo
stawilem grzyby i poje
chaJcm do pracy. 

- W niedzielę tx8lJam 
z mężem na anentarL 
Zswka.vał nas wiOOk leżą
C)d1 śmieci na grobach 
i orok nich - JXlWiedziała 
nam pani Rog;l1skazfulko
wic. - To, że akurat są. 1& 

montowane okolice a.nen
tarza i rOOiony je5t mur lID

kój niego, nk 2'l'B2J, iI: frr 
botnigt mogą ~ 
śmieci przy i na grobad1. 
Paroeżjesttomiejre~ 
te i na1eiy się jaki5 SllICUlJek 
adxm zmadym. Zbliia 

Jednym słowem 
w zes

złym roku 
... 11 odbył się w 

'. ~~'._ Polkowi
cach Ogól
nopol<;ki 

Przegląd Kina Nieza
leŻI1ego .Amator". 

Daria Berezowska: 
- Czy w tym roku od
~e się n edycja 
,,Amatora"? 

Andnej Pajdowski, 
członek Grupy Outsi
derów Kulturalnych, 
współorganizator zes
złorocznego .Amato
m". kulturoznawca: 
- Zdecydowanie t.1k. 
Obecnie jesteśmy na 
etapie kompletowania 
filmów. projektowa
nia budżetu, usta/ania 
ostatecznego terminu, 
Twor.zyl11y podwaliny 
polkowiekiego kina 
nieza1eŻTlego. Organi
zacja Przeglądu to dla 
na.' wielkie wyzwanie, 
ale przede wszystkim 
egz<unin dojrzalo.ścL 
To od nas w dUŻ}m 
stopniu z;.ueży sukces 
prom W'd1lcgo kina 
amatorskiego. nieza
leŻDego, undergroun
dowego. 

Na jed
nym z po
siedze6 
Komisji 
Opieki 
Społecz

nej i Spraw Socjalnych 
Rady Miejskiej w Pol
kowieach został przy
jęty do zaopiniowania 
wniosek o utworzenie 
pensjonatu dla osób 
samotnych w pode
szłym wieku. wymaga
jących opieki. 

Daria Berezowska: 
- Co do tej pory zosta
ło zrobione? 

Wojciech Machnicki, 
przewodniczący Ko
misji Opieki Społecz
nej i Spraw Socjal
nych: 
- Nasza komi!lja w paź
dzierniku odwiedziJa 
kilka takich pensjona
tów, które cechuje do
skona la organizacja i 
wszech ·tronna działal
ność na rzecz osób. 
które znalazły tam 
swój stały pobyt i opie
kę. Chcielibyśmy, aby 
te placówki odwiedzili 
również przedstawicie
le naszych wladz gmin
nych i powiatowych. 

się ŚWięto ZmaI1;d1, 
a anentHzjest~
c.w.q)l. Maże kta; się 9m 
zajmie j pa;prząI11 pmxi 
1 li5topada - dodała pani 
Rog;iJska Mamy jeszcze 
jedną UWdgęod truli Kwiat
k<M'Skie:j. SkaIży się ona na 
młodzież znęałjącą się nad 
kotami - Bardzn PmM; 
o reakcję w tej sprawie, 
przecież są to i5t0ty. które 
teżczują 001 DzięJd nim nie 
grozi nam plaga n~- 00-
dała na<>7.a czytełnic;lh 

Spned 
Szkoły 
.Podl,ta

wowej nr 
Iw Polko
wicach 

skradziono popiersie 
patrona szkoły. Jana 
WyiykllwSkiego. Szkoła 
zaapelowała do miesz
kańców o pomoc w 
ufundowdIliu nowego 
pomnika. 

WIOleta Kcmuder. 
-CZy1#Bł się kln4chęt
ny 00 wyJcooania pqier-
.UT. .... ~? 
Slan71,,7-~' 

Thresa Olszewska. dy
rektor Szkoły }\)(ktawo

wej nr l: 
- Zgb;iJ się do nas je

den pan. któl)' chciaJ 
pomóc, ale zażądaJ za 
zrobienie pomnika 2 (ys. 
zlotych plUfi koszty ma
teria/u. Niestety szkoly 
nic stać na zaplacclli~ 
takiej swny. Szczerze 
m6wiąc m, Jeliśm)': że 
zrohi to ktoś spQIecznie. 
Jedyne, co nam plZJ'SZlo 
do glov.y to t.'lIlisja re
gieleli. które. mam)' 
nadzieję, zakupią r0dzi
ce i może wtedy uda 
nam się uzbierać po
tneIJmJ lowtę· 

Gazeta Poltowicb, tygodnik POlltiatu PolkoVtickiego, adres 59-HlO Polkowice. Rynek l (pokój .303). leI. 84741 
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Polkowice 

NOWE 

SZANSE 
Odbyły się kolejne 

rozmowy kwalifika
cyjne, przeprowadzo
ne przez belgijską 

firm\( Globi . Na spot
kanie zostały zapro
szone osoby bezro
botne, zainteresowa
ne stanowiskami eks
pedientek wędlin, 

ekspedientów sklepu, 
kasjerek, agentów 
ochrony oraz inspek
torów sklepu. Na 
'potkanie przyszło 

okolo 300 osób. Jak 
podaje Monika Kli-
miuk, kierownik 
działu rekrutacji 
w Globi, firma po
siukuje osób komu
nikatywnych o wyso
kiej kulturze osobis
tej, potrafiących do
brze zorganizować 

sobie pracę i posia -
dających zdolność 

szybkiego uczenia 
się. O wynikach tych 
rozmów będziemy in
formować na bieżą

co. 
Anna Osadczuk 

BJ;;DZIE 

JAK NOWA 
Gmina Polkowice 

uzyskała :rodki na 
modernizację oczysz
czalni ścieków. 

W tej sprawie obra
dowali radni na nad
zwyczajnej sesji Rady 
Miejskiej, która od
była się w miniony 
piątek. 

Podczas sesji nadzwy
czajnej radni podjęli 

uchwałę dotyczącą za
ciągmęcla pożyczki 

z Narodowego Fundu
·zu Ochrony Środowis
ka i Gospodarki Wod
nej. Gmina monitowa
ła do FOŚiGW o przy
znanie pożyczki w wy
sokości 6. 690 zł. Rad
ni zgodzili się na za-o 
ciągnięcie kredytu 
i upoważnili Narodowy 
Fundusz do korzysta
nia z rachunku banko
wego gminy Polkowice 
na wyżej wymienioną 

sumę wraz z odsetka
mi. 
Anna Osadczuk 

ZEmllianem Statfc:zyszynem, bunnistrzem PoIJcowic o wspdłprocy 
gminyzKGHMPoIskaMiedźSA rozmawja Anna Osada:uk 

Górnicze 
• • negOCjaCje 

Anna Osadcruk 

-Jak:w)głąda~ 
z1axnmem? 

- Staramy się. aby b)ła 
ona jak najlepsza Są jed
nak~. gdzie intere5)' 
Po1kvNic j Polskiej Mitxtzj 

są rozbieżne. Jeden z nich 
dol}ł:2y podatku 00 aieru
c:homafci podziemnych 
KGHM próbuje lł}'Iąc:zjĆ 
te budowle z opodatkowa
nia. Bylaby to strata dla 
gminy PolkOIvice na pozio
mie 2f) mln z1otych, trudno 
więc nam się z 1Jm7łJOd7ić. 
Te pieniądze są nćIDl ~ 
t:rzebne nie tyIko na reali
zację nasz;.ch inwestycji, ale 
IDwniei na poJayrie ka;z
!ów ~ z 1V2OO

jem 00viaIy, opieki spr 
leanej, kultwy !2j' sportu. 
Na taki uszr:zerbek 
nie l110ŹellJy rlJic 
pozoo1ić. Drugi 
ciJszar lÓi11.o/ in
terecriw to spór 
oapJa~ek5pJoata
cyjn;J. Zloźe jest 
~ pań
stwa i trzyprocent j 
dod'xxJów . ~ JXNm1- .• 
no~cbka- ~ 
sy gminy. I tu też " 
00 cMóiJ, trz.edJ 
Jat cbdJodzi dJ 51XJrow, ze 
sprawdIl1i S<JCbwymi wJącz
nie. W tym ]J1ZJ1J8dku dzia
łania Polskiej Miedzi row
nie:i grożą budżetowi stra
tami na sumę 15 mln 7l. 
Daje nam to~kmJtę15 
mln zJ, a jest to pmktJcznie 
polowa IJaSLefP budietu 
Musimy dJw3 o interes 
gminy. W praGłCh komisji 
sqmowydl, zajnmjącJdJ 

się tą prOOJematyką, par 
wadzimyfXW1IDO~ 
lobbing. ~ IX>
s/oI11 nasze stacJaNisk.o, 
prze!Istawiamy argumenty. 
~ZwiązJru 
Miast Po/skiiJ w tej spra
wie jest StanisJawa Bocian, 
wi:ebrmn.istIz PoJkowi;. 

Trzeci ciJszar sporu to 
zbiornik oclpadó.v poDota
CJ1njdI ŻCJamy Ma;t Jest 
to problem nie tylko Pol
skiej Mkxi2i, ale 1ÓImiei 10-
kalnej spolcaoości, l11}5l~ 
gfównie o mieszkańcach 
Tamówka. Gmina Polko
wire 7gOdziIa ię bez Męk
Sl}f:h kJopou.J<.v na ~ 
IZenie zbiornika do 700 
mln metrów szekiermycb. 
Muszą bJć jednak wyjaś
nione wszelkie wątplilłtm, 
00 do bezp~lNwa 

rnieszkańaJw Tamówka. 
-Ale to cb}bl niewsz;yst

kie spawy łączące poIID
wDi saIllClmł'i z Polską 
Mrdzią? 

- Są to najpawai.niejsze 
~rn"y nas wiąi;!ce, ale nie 

jedyne. Dziesiątki, setki 
spraw jest mHizowane na 
~ d:KXiai.by Zp:;-.Kr 

du ~ pIZeZ nas 
MZdkich w.mmków zabI
cbwyi~ 
terenu na wie1e inicjaJ}w 
Polskiej Mied7i I tu niema 
żada;d1 prob/emćftv. Jesz
Cle za aasów prezesa Sic
mskiego C2J' prezesa 
Krajewskiego, z któ1j'lIli 
mialem barrtm óby kan
mkt. u:zgodniliśmy, że f4 ro 
dzieje się fXJII1iędzy Gminą 
PoIkowi:e a Polską ~ 
ctdą JX1Wiano bJćrozwitJzy-
waae na zasadzie konsen
Sl.NJ j ~JZY.iania stron. 

Zapewniam. że w UI7J;d
nic:z}dl sprawach jestcimy 

Z11JX->fnie zgodni. A1cstratc
giclnjdJ Jrn.mii, które ~ 
mieailcm, nkzaJatwi się na 
szczeblu WZ{Xinic:2ym. Dą
żę dJ lego. by u .. iąśćz prer ~ 

zcsem KIZerniń<;kim i re ł 
!fJ1Cl"y IV7.Wiązać. Nic zaJ.(.. ... 
ży mi na podpisywaniu lis
tów inteOCJ'.in>ch ale na 
konkretach. A w tym ~ 
pad/m odpowiednim part
IJCrem jest pan Marian 
Krzem~ki. 

-Wspomniał pan o raz
ImWaCh ~ {X>
więksrenia złDnika 'ZJ>. 
Jamy Most Kwestia ta nie 
dot)uy ~ Polko
wr. 

- Gmina PoJkawire, jeśli 
chOOzio~pJanu~ 
podarowania~ 

lP, zrdJila 
~ 
zgodnie 
zwnilskami 
Polskiej 
Miedzi Na
sza Rada 
Miej;ka 
1 Zarząd 

J117.f17IOO'3-
dziIy wszel-
kie pICXl> 

durJ. Ale 
nię lX:2j71iIa tego gmina 
Rudna i są wątpiv.dri 

wgminie Gn;lxx%:e. ZbiJr
nikŻeJam.y MCXil jest /.lS)'1ll

~~na~ 
ljdJ. tIzJxhg11Iin. NEl71C.fŹe
my biernie przyglądać się 
negocj;rjan Polskiej Mier 
dzi z gminą Rudna, gdyż 
kwestie związane z tym 
zbbmikiem llXXDO l;pą 
się Z IJa<ilą gminą. Dlatego 
tei.z w{jtami R1Xlnej i Grę
txxXumo~~ 
~któJy.1UlpX2T1lC 00-

grx:jw:je z PolWJ Miedzią. 
Mam~żebędąone 
ooane,oow~ 
VrYfXrlku będą pięfIzJt się 
JXObłmy. 

- ~2aIrrzm:JWę. 

" 
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Tylko 
aktywni 
Anna Osadczuk 

G-dhricla Baranow,k.l. k.ierowniczka Wtdzialu Gospodarczego i Promocji Gminy 

w związku Z licmymi 
telefonami i ~i od 
mies:zka6c6w powiatu 
pollmwickiego, O niein
fonnowaniu osób bezr0-
botnych O odbywającycll 

się rozmowach kwalifika
cyjn}d1 Z potencjalnymi 
pracodawcami, O wyjaś

nienia poJJI'OOiliśmy Gab
rielę Baranowską, kic-
~ Wydziału <h
podarczego i Promocji 
Uaędu Gminy 
W PoIkowicadL 

- Kiedy ustalony jest już 
te1111in rozmów kwalifika
cyjnych informujemy 
o tym osoby bezrobotne 
z gminy i powiatu poI.ko
wickiego, które są w na-

szcj bazie danych. zarejes
trowanycl1 w Powiatcr 
"YI11 UrLędzie Pracy 
j Banku Kadr - powie
działa nam Gabńela Ba
ranowska - Informujemy 
te osoby, które są aktyw
ne. chcą sobie pomóc. 
Możemypochwalićsię, że 

• pracę otrzymaJojuż kilka 
osób z gminy i powiatu 
polkowickiego. Z przed
stawicielem Globi mamy 
niepisaną umowę 

o pierwszeństwie naszych 
bezrobotnych i przynosi 
ona rezultaty. Osobom 
aktywnym chcemy slwo-
1ZJĆ dogodne warunki. by 
miaJy jak najwięcej moili
waści na zatrudnienie. 

Stypendyści 
Monika Szatkowska 

W AnIi Forum.Zespo
tu Szkół w PoIkowicach 
odbyła się, 24 październi
ka, ~WIęczenia 
najzOOłniejszym ucmiom 
szkół średnich Stypen
diów Pre:z.esa Rady Mi
nNrów. W tym roku 
szkolnym, w regionie leg
nickim stypen
dia otrzymało 

80 ucmiów, 
z powiatu pol
kowick:iego 
sześć osób. Wo
jewoda Dolnoś
ląski AndIzej ł 
Thtuslm i DoI- o 

nośląski Wice- ! 
kurator Oświaty 

Krzysztof Lebiedowski 
wręczyli nagrody za bar
dzo dobre wyniki w na
uce. Uroczystość uświet
nił 'WYStęp Zespołu Mu
zyki Dawnej ,,Brevis 
Chorea". Spotkanie za
kończyło się przy kawie 
i herbacie. 

Wręczenie stypendiów 
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KRONIKA 

KRYMINALNA 

., Funkcjonariusze 
Straży Miejskiej zauwa
żyli jadący zygzakiem sa
mochód marki merce
des. Kierująt)' pojazdem 
stracił panowanie i ude
rzył w znak drogowy. 
Sprawcę zatrzymano 
i przekazano Komendzie 
Powiatowej Policji w Pol
kowicach. 
li! W Polkowicach na 
terenie Pracownkzych 
Ogrodów Działkowych 

doszło do włamania do 
altanki. tupem złodziei 
padły między innymi ta
kie przedmioty jak mag
netowid, radio ordZ ubra
nie wędkarskie. Straty 
sm zł. na szkodę miesz
kańca Polkowic. Komen
da Powiatowa Policji 
przestrzega pI7.ed pow
stawianiem cennych 
przedmiotów w altanach 
działkooych. j 

Raz do roku niektórzyznasprzemierzają 
kilkaset kilometrów, abyoclwiedził groby 
swoich bliskich. Początek listopada to czas 

wspomnietf i refleksji 

Płomyk 
• • 

pamlęc 
Wioleta Kośmider, Monika Szatkowska 

" Na~llu~ J 
Polnej i Przemysłowej A ......... _"----_ 

doszło do zderzenia sa
mochodów marki ford 
transit i lublin. Przy<:l)1Ilą 
wypadku było wymusze
nie pieIWSZeństwa. Straty 
oszacowano na 30 tys. zł. 
Przybyła na miejsce Straż 
Pożarna odłączyła aku
mulatory, zabezpieczyła 

instalację gazową w jed
nym z pojazdów i USlmę
la rozlewisko oleju na~ 
dowego. 

~ W miejscowości 

Krzydłowice, gm. 
Grębocice 30 męż

czyzn wtargnęło do 
dyskoteki. Byli uzbro
jeni w kije i pałki. Po
bili dwóch bawiących 
się tam mężczyzn. Po
licja zatrzymała 
11 osób, okazało się, 
że byli t() chłopcy 

w wieku 16-17 lat. 
Monika Szatkowska 

j .. 
I 

Prlez szacunek i pamięć dla tych co odeslli .... 

Rodziny gromadzą się 
przed pomnikami zmar
łych. Zapalone znicze i po
łożone chryzantemy 
świadczą o tym, iż pamięta
my 

Opuszczonych grobów, na 
których można byłoby za
palić symbolicmą lampkę, 

nie brakuje. - Rzeczywiś

cie, mJodych ludzi wostat
nich Jatach spn.ątanie grrr 

~=""",,"-..........o~~_ ..... ...-.........c 

Mw przez 
mJodzież 

szkolną nie 
jestjui za
uważalne -
powiedzia
ła Thresa 
Olszewska, 
dyrektor 
Szkoty 
Podstawo
wej nr 1 
w PoIkO\Vi
cach.-Mo
że jednak 
już niedlu
go ujrzymy 
mJodych 
Judzi z po-Groby bliskich powinny być zadbane i czyste 

o naszych zmarłycll. Szk0-
da tylko, że pOOr6d tych 
grobów znajdują się opusz
czone i zaniedbane, o któ
rych nikt nie pamięta, albo 
nie ma jużkto nimi się zaj
mować. Parę lat temu 
przed ŚWiętem Zmarłych 
można było zatJWaŻyĆmło

dzież sprzątającą zanied
bane groby. Dnsiaj, nieste
ty, zwyczaj ten zniknął. 

wrotem na 
cmentarzach. ponieważ w 
naszejszkole]XM'Staly dru
żyny zuchot.vc - dodała dy
rektor Olszewska. -Druży
ny te, tm:)Jzą dzieci z.klas 1 
-3, a jakwiemyma1uchy są 
bardziej otwarte na takie 
pJ.UpOZJtjc. Mamy więc 
nadzieję, że jużwJaótce:w

baczymy sprzątającą po
mniki mJodzicż - powie
działa dyrektor. 

Filar 
Daria Berezowska 

UrządOminy~ 
p.uwadzi badania para
metlów ~ górni
<2}til :za pcmocą pIZyI7ą
d.7N OOpooDaru ~ 
szeniachgańgnmtu (akoo
bmletty) i W}dJyłeó bu
d}rlaJw wyrlddl (wskaź.. 
nikimJacarMjm). 

Badania te są v,.ykony-
wane nie:za1eine od 
KGHM fulska Miedź t 
SA w Lubinie. Cllodzi l 
o to, by zadbać o bezpie- ! 
czeństwo a;ób zamieszka
Iycb na terenie miasta Pol
kowice, pod którym pro
wadzona ~ eksploatacja 

Na badania pro.vadzone 
1a'leI'O\\yIll ~em 
wychyleń gmina uzyskała 
dodatkowe środki z Komi
tetu Badań Naukowych 
w 'W)OOk<i;cj 150 tys. z1 
(w tym 50 tys. z1 na rok bu
dżetowy 2(0)). Gmina 
wraz z Głoo'Ilym Instytu
tem Górnictwa w Katowi
cach będzie realizować 

grant przyznany pJZeZ 
KBN. 

Komisja do spraw Och
rony fuwierzchni przy 
WyŻSl:jm Urzędzie Gómi
czym w KatCM'icach pozy
t)wnie zaopiniCM'ala prcr 
gram eksploatacji w fiIarz.e 
ochronnym miasta Polko
wire na lata 2001 - 2004. 
Eksploatacja ta będzie pro
wadzona z likwidacją pzze. 
stJZeni wybranej za pomo
cą pełnej JXXIsadll<i hyd
raulicmej. Do tematu bę
dziemy IXJWIClcać. 
I 

Slubowali I 
Anna Osadczuk 

Uroczyste ślubowanie 
złożyło 10 kierowników 
Urzędu Gminy PoIkowi-
re. 

Ma to związek z zapi
sem w statucie gminy 
PoIkowice, mówiącym 

o tym, re kierownicy są 
osobami mianowanymi. 
W poIkowickim urzędzie 
kierowników jest 12, Jo
lanta Brzózka i JotanIa 
Jasinowska złożyły jed
nak ślubowanie już 6 lat 
temu. 

Polkowice 

WdoIdKrochma' wojewoda~ąski, 
wręczyInajlepszymnauczydelomregionu 

odznaczeniapaństwowe 

Za zasługi 
Daria Berezowska 

Dekoracja odbyła się we 
Wrocławiu pockzas ur0-

czystości związanych 

z Dniem Edukacji Naro
dowej. 

Na Dolnym Śląsku 
Krzyże Kawalerskie Ord~ 
ru Odrodzenia Polski 
otrzymało 7 osób. Złote 
Krzyże Zasługi wręczono 

24 nauczycielom, 30 osób 
zostało wyróżnionych 

Srebrnym Knyżem Za
sługi, a Brązowym Krzy
żem Zasługi - 59 pracow
ników oświaty. Wśród wy
różnionych znalazło się 
siednllu pracowników oś-

... n wiaty z PoI

Toa~l 

kawie. 
Srebrnym 
Krzyżem 

Zasługi 

uhonoro
wana zosta
ła Larysa 
Stoparek, 
nauczyciel
kareSzkoły 

Podstawo-
wej nr 1, Brązowym Krzy
żem Zasługi - Ewa Du
dziak-Gaj i Małgorzata 

Kosek z Zespółu Szkól 
oraz Robert Królikowski 
i Jolanta Wrzi::§, z Gimnaz
jum nr 1. Natomiast jeden 
z 46 Medali Komisji Edu
kacji Narodowej, który 
wręczał Zbigniew Paśko, 
Kurator Oświaty, otrzy
mała Irena Sajdłowska

Piskorz, nauczycielka z SP 
nr 4 i Stanisława WIlk 
z Zespołu Szkół. Odmakę 
Honorową otrzymał 

Czesław Aleksandrowicz, 
inspektor bankowy z BZ 

Dziury już nie ma ... 
Wioleta Kosmider, Monika Szatkowska 

W numerze 13. Gazety 
Polkowickiej pisaliśmy o 
dziurze przy chodniku na 
ulicy Legnickiej. Była ona 
zagrożeniem dla prze
chodniów. Próbowaliśmy 

znaleźć odpowiedzialnych 

Dziura przed naszą tnterwiencja ... 

za pozostawienie niebez
piecznego miejsca bez 
omak.owania. Nie udało 

nam się to ale z efektu na· 
szych poszukiwań wSIJjSCf 

możemy być zadowolenie-
• dziura zniknęła! 

.. .i jej bruk niedługo polem 



Konkrety Polkowickie 

Nie laka mała szkoła pGaudeamus" w teatrze 

Wyisze studia 

FOL WINCENTY KOŁODZIEJSKI 

Przed szkołą w Gogolowicach stoją (od lewej) Wanda Dobrzyńska, 
prezes stowarzyszenia i dyrektorka Alina Brzezińska. 

Na początku roku gmina podjęła uchwałę 
o likwidacji szkoły w Gogołowicach. 

We wrześniu, dzięki uporowi mieszkańców i zacięciu 
Wandy DObrzyńSkiej , dzieci znów mają lekcje. 

Mieszkańcy Gogołowic szko 
łę stworzyli niemal sarni. 

Produkowali pustaki, dowozili je 
na miejsce własnymi ciągnikami, 
robili wykopy pod fundamenty, 
wreszcie budowali. Ciężka pra
ca się opłaciła, bo w 1991 roku 
szkołę otwarto. 

- Kiedy pierwszy raz tu przy
jechałam, trwały jeszcze prace 
porządkowe - wspomina Wan
da Dobrzyńska, wieloletnia dy
rektorka placówki. - Teren przy
pomina ł bard ziej księżycowy 
krajobraz niż przyszkolny ogró
dek. Wszędzie pełno było gruzu, 
cegieł i desek. Zapytałam sołty
sa, jak sobie wyobraża otwarcie 
szkoły 1 WTześnia. Powiedział, 
żeby się nie martwić, bo do roz
poczęcia roku szkolnego wszyst
ko będzie posprzątane. 

Przegrana bitwa 
Gdy weszła w życie reforma 

edukacji, dyrekcja postanowiła 
dostosować placówkę do no
wych wymogów. Uczniów koń
czących III klasę przeniesiono do 
Szkoły Podstawowej nr 7 w Lu
binie, gdzie mieli dostęp do ba
senu i komputerów. Jak mówi 
Dobrzyńska, przetrzymywanie 
ich w wiejskiej szkole przyniosło
by więcej szkody niż pożytku. 

Kiedy odeszła cała klasa, w 
szkole pozostało zaledwie 13 
uczniów, dla tego w lutym Rada 
Gminy Lubin zadecydowała o jej 

likwidacji. Mieszkańcy wsi, któ
rzy tyłe trudu włożyli w wybu
dowanie szkoły, rozpoczęli kil
kumiesięczny protest. Walka z 
gminą nie na wiele się zdała. 

Wójl wziął, wójt dał 
Z decyzją o likwidacji nie 

mogła się pogodzić Wanda Do
brzyńska. Na długo przed waka
cjami zainteresowała się ona mi
nisteńalnym projektem "Mała 
Szkoła", który przewidywał two
rzenie niewielkich publicznych 
placówek oświatowych kształcą
cych w zakresie klas I - ITI. Do
brzyńska skontaktowała się z 
Centrum Informacji Oświato
wych w Warszawie, skąd uzy
skała dokładne wskazówki, co 
zrobić, by "małą szkołę" powo
łać. Pierwszym krokiem było 
utworzenie Stowarzyszenia Roz
woju Wsi Gogołowice. Prezesem 
zostala, oczywiście, Dobrzyńska, 
która już w maju pojechała do 
MEN na Forum Inicjatyw 
Oświatowych, skąd wróciła z 
kolejnymi doświadczeniami po
trzebnymi do prowadzenia 
szkoŁy. Gdy już wszystkie for
malności załatwiono (łącznie ze 
zgodą ministerstwa i Kuratorium 
Oświaty), pozostała rzecz naj
ważniejsza - akceptacja pomysłu 
ze strony samorządu. 

- Poszłam do wójta Szos taka 
pełna obaw, ale z konkretnymi 
osiągnięciami - mówi Wand a 

Dobrzyńska. - Wójt był bardzo 
za koczony taką inicjatywą, bo 
wszystko do tej pory robiłam po 
cichu, nie zabiegając o rozgłos. 
Z naszej rozmowy wynikało, że 
jest iskierka nadziei na szkołę. 

w Bolesławcu 
Niedługo potem odbyło się 

posiedzenie zarządu. Okazało 
się, że samorządowcy podeszli 
do sprawy zgodnie ze społecz
nym oczekiwaniem i przyznali 
"małej szkole" IOO-procentową 
subwencję oświatową. 

Onieśmielona, 
ale zadowolona 

Szkoła ma dziś 15 uczniów, 
a następne 15 dzieCI uczęszcza 
do oddziału przedszkolnego dla 
cztero- i pięciolatków . Ponieważ 
szef organu prowadzącego szko-

"Oby len rok był szczęsliwy, 
sprzyjający i pomyśłny" - taką ła
cińską sentencją powitał studen
tów [ roku studiów zaocznych 
prof dr hab. Mańan Noga, rek
tor Akademii Ekonomicznej we 
Wrocławiu . Dla 120 adeptów 
Wydziału Gospodarki Regional
nej i Turystyki, władz miasta i 
powiatu oraz gości zgromadzo
nych w Starym Teatrze na uro
czystej inauguracji roku akade
mickiego szczególnie podniosłym 
momentem było odsłuchanie pie
śni "Gaudeamus" i immatryku
lacja studentów. 

łę nie może jednocześnie być jej O potrzebie utworzenia 
dyrektorem, funkcję tę powierzo-
no Alinie Brzezińskiej, pedago- . . 
gowi z l8-letnim doświadcze- studiów ~y.zszych . w Bolesław-
niem. Prowadzi ona także zai~:. . . et! m~~o Się od Wlel~ lat. Przy-
cia dla zerówJ<i'~ i lekc'eWlkla- pommah o tym w SWOich wystą-
siellińiOw II i III ucz~ Wiolet- pieni~ch'prezydentJ.ózef Bur:niak 
ta Siajkowska, która dopiero roz- I Kazmuer~ Sas, przewodmczą-
poczyna kańerę zawodową. Za- cy Rady Miasta Ko~kretne ro~~ 
jęcia z przedszkolakami ma Da- mowy z władzami Akademn 
nuta Kozłowska. . Ekonomicznej ~amorząd miasta 

_ Na początku byłam onie- rozpcx:ząl prawIe ro~ t~mu. ~od-
śmielona nową funkcją _ mówi czas mc~ ~kazało SIę, z~.~mte-
dyrektor Brzezińska. _ Nawet te- resowame I przychyłnosc Jest po 
raz bardziej czuję się nauczycie- obu stro~ach. W l~tym tego roku 
lem niż dyrektorem. Szlify peda- Rada .Ml~sta p~d)ęła uchv:-ałę o 
gogiczne zdobywałam w szkole w)?"azemu woh ut~?rzema ?d-
wiejskiej, znam więc dobrze spe- dZiału WTocławskle) uczelm w 
cyfikę takiej pracy. Mam jednak Bolesławcu.. . 
porównanie ze szkołami miejski- . Samorząd mIał zadbać OSIe-
mi, bo pracowałam też w Jawo- dzlbę, na którą wybrano .bUdy-
rze i Lubinie, i muszę _ mimo nek Szkoły ~odstawoweJ nr 2. 
wszystko - stwierdzić, że tu, na Przez. wa.kacJ~ trwały prace ada-
wsi, w małym środowisku, gdzie pt~C)'Jne I.koruecz~e remonty po-
wszyscy się znają, praca w szko- mleszczen uczelmanych. Dyre~-
le przynosI więcej satysfakcji. tor szkoły, .Lesław Kasprzyckl, 

Wymierne korzyści 
Koszty w szkole ograniczono 

poprzez cięcia etatowe. Na miej
scu powstała też gminna biblio
teka, którą prezes Dobrzyńska 
uzyskała dła wsi, jako radna. 
Inicjatyw, które w założeniu 
mają przynicśćwymieme korzy
ści, jest więcej. 

- Wystąpiliśmy do Polskiej 
Fundacji Dzieci i Młodzieży z 
wnioskiem o sfinansowanie pro
gramu nauczania języka angiel
skiego "English Teaching 2000". 
Gdyby doszło do jego finalizacji, 
dzieci w wieku od 7 do 12 lat 
mogłyby popołudniami uczyć się 
języka zupełnie bezpłatnie. Jed
ną z wrocławskich firm popro
siłam o zakup komputera. Chy
ba się udało, bo czekamy tylko 
na jego odbiór. 

Mariusz Lalewicz 

podkreśla, ze z sal będą tez ko
rzystali uczniowie podstawów
ki, gdyż zajęcia w obu placów
kach nie kolidują ze sobą. Spo
sób przystosowania pomieszczeń 

SAMOCHÓD NA KAŻDJf KIESZEŃ! 
POLONEZ 181 zł 

NUBIRA 367 zł TYlKO TERAZ 
LANOS 271 zł 

0% MATIZ 198 zł 
BERlINGO 367 zł 
LUBLIN 3 367 zł 

L E G N I C A real . ul. Fabryczna 3 
tel. (076) 854-10-05 

cały czas konsultowano z wła
dzami administracyjno-gospo
darczymi uczelni. Ostatni naby
tek to 70 krzesel z ptllpitami do 
auli szkolnej, w której mają od
bywać się wykłady. 

Uczelnia bo lesławiecka 
jest gotowa, podobnie jak kadra, 
która na zajęcia przyj żdżać bę
dzie z jeleniogórskiej filii i Wro
cławia, ale przede wszystkim -
studenci. Są om w różnym wie
ku i uprawiają wiele profesji. Po
czątkowo planowano przyjąć 
112 osób, co pozwoliłoby utwo
rzyć trzy grupy. Ostatecznie ze 
170 chętnych pozostało 120. Dla 
Marty Nowak, tegorocznej ma
turzystki, możliwość studiowa
nia na miejscu to wielka wygo
da. Planuje, że po trzecim roku 
wybierze kierunek bankowość i 
ubezpieczenia. O życiowej szan
sie mówi też Beata Dolatowska, 
która pracuje i nie może pozwo
lić sobie na dojazdy do Wrocła
wia. Myśli o kierunku - zarzą
dzanie przedsiębiorstwem. 

Nikogo nie przeraża 
też 1580 zł, które muszą zapła
cić za pierwszy semestr. Twier
dzą, że gdyby musieli dojeżdżać 
na studia, ta suma z pewnością 
by się podwoiła. Zdaniem prof. 
Marka Walesiaka, dziekana Wy
działu AE w Jeleniej Górze, naj
trudniejszym przedmiotem na I 
roku z pewnością będzie mate
matyka. 

Na razie Jednak nowi studen
ci mieli pierwsze zajęcia z języ
ka rosyjskiego. 

(każ) 

Fot. WINCENTY KOŁODZIEJSKI 

Legnica , N aj św. Marli Panny 9 
(076) 862-67-01, 862-4 1-01 

Lubin, ul. Kopernika 17, 
841 -53-15 



P osłuchajcie wspomnień o 
człowieku, który wprawdzie 

nie miał najlepszego słuchu, nie 
śpiewał, nie gral na żadnym in
strumencie, jednak odegrał nie
bagatelną rolę w światku legnic
kiego rocka j kolekcjoner6w płyt. 

Rok 1976, lato 
Przechodzę przez legnicki 

Rynek. Pod pachą mam dwa 
"longi" T.Rex i "Jesus Christ su
pers tar" . Podchodzi do mnie nie
wysoki facet w moim wieku. 
"Cześć, widzę, że interesujesz 
się rockiem. Mogę spojrzeć na te 
płyty?" . Mam wrażenie, że już 
gdzieś go spotkałem. Aleź tak! 
Przed kilkoma miesiącami przed 
kinem "Ognisko" widziałem go 
z "Birds of Fire" Mahavishnu 
Orchestra pod pachą. Rozma
wiamy o muzyce. Rysiek - bo już 
się przedstawił - obiecuje, że 
wpadnie do mnie do pracy. Je
stem zaintrygowany, gość ma 
pojęcie o rocku, bluesie, muzyce 
jazzowej. Wspomina, że ma 
parę ciekawych płyt. Wkrótce 
spotykamy się ponownie i zosta
ję zaproszony na spotkanie do 
innego Ryśka, także miłośnika 
muzyki . Rysiek Kalinowski nie 
miał jeszcze, jak wielu z nas, 
sprzętu stereo, stąd też i owo 
spotkanie miało być u "Ryśka nr 
2", sprzętem takim dysponujące
go. Aby 

zrobić wrażenie 
wziąłem nie tylko płyty z wła
snej - bardzo wówczas skromnej 
- płytoteki, ale i kilka pożyczo
nych. I tak zjawilem się z torbą' 
wypełnioną płytami Yes, Santa
ny, Moody Blues, Blad Oak Ar
kansas i Guess Who. Organiza
torzy spotkania nie byli gorsi : 
The Ooors, Tangerine Dream, 
Mahavishnu Orchestra, Pink 
Floyd. Mówiąc cytatem z filmu -
"Był to początek pięknej przy-

jaź-
ni". 
R y -
s i e k 
wcią-

g n ą ł mnie do 
kręgu lu- dzi nie tylko 
dysponujących dobrymi płytami, 
ale co ważniejsze - po prostu lu
dzi fajnych . Sam Rysiek miał 
nosa do muzyki. To on odkrył dla 
nas jazz spod znaku firmy ECM: 
Keith Jarretta, Eberharda Webe
ra, Ralpha Townera oraz - mało 
wówczas znanego - Pata Methe
ny. To 

dzięki niemu 
słuchałiśmy sławnego "czarnego 
albumu" Eumira Deodato, AII
man Brothers Band "Live At Fil
lmore East", on był też pierw
szym znanym mi posiadaczem 
płyt Neila Younga, artysty, któ
ry dla naszej paczki stał się wy
konawcą kultowym. Rysiek był 
też człowiekiem bardzo towa
rzyskim i duszą wielu imprez. W 
owych latach, czyli w końców
ce lat 70., Rysiek był też 'piel!"
szym znanym mi człowiekiem 
mającym dostęp do tego, co się 
wówczas zwało "literaturą dru
giego obiegu". Jako zajadły prze
ciwnik panującego ustroju był 
stałym słuchaczem Radia" Wol
na Europa". Właśnie z tych au
dycji dowiedział się nie tylko o 
działalności KSS KOr, ale i o uka
zujących ~ię poza cenzurą wy
dawnictwach. Powiedział wów
czas, że stanie na usżach, a znaj
dzie do owych wydawnictw do
stęp - i słowa dotrzymał. 

Wiąże się z owymi wydaw
nictwami pewna zabawna opo
wieść. Aby jednak do niej 
przejść, muszę Wam powiedzieć, 
że Rysiek ukończył wydział fizy
ki na Uniwersytecie Wrocław-

skim. Początkowo 
uczył tego przedmio
tu wTechnikumSpo
żywczym, następnie 
w wojskowej szkole 

łączności. Otóż bodaj 
w roku 1979 Rysiek zdobył 

wydany w Paryżu "Archipelag 
Gułag" Sołżenicyna. Wszyscy z 
naszej paczki dzieło owo prze
studiowali od deski do d es ki , zaś 
sam Rysiek dzięki "Archipelago
wi" urządzal happeningi z 
udziałem radzieckich oficerów. 
Jak to było? Posłuchajcie! Do 
miejsca pracy na ówczesną uli
cę Swierczewskiego Rysiek jeź
dził autobusem WPK. Jako że był 
to rejon miasta w stopniu znacz
nym nasycony "sojusznikami", 
Rysiek, wchodząc do autobusu, 
upatrywał sobie oficera "bratniej 
armii". Siadał obok niego i roz
poczynał ostentacyjnie lekturę 
"Archipelagu Gułag", ustawia
jąc okładkę tak, by nieszczęsny 
Rosjanin musiał ją widzieć. 

W rezultacie ciężko przestra
szony "sojusznik" błyskawicznie 
opuszczal autobus już na następ
nym przystanku. Jednak bardziej 
oficjalna działalność Ryśka 

"na niwie muzyki" 
rozpoczęła się w latach 80. w łe
gnicki~ WDK-u. W owych cza
sach i ja wreszcie mogłem po
szczycić się potężną kolekcją 
płyt powiększyły się też zbiory 
Ryśka, mogliśmy też korzystać 
ze zbiorów Waldka i Mariusza 
Glowy, braci, o kt6rych kolekcji 
mawiałem, że jest najlepsza w 
Legnicy, ciekawsza nawet od 
mojej. 

Początkowo Rysiek ograni
czał się do prezentacji płyt plus 
kilka słów omówienia wyko
nawców. Na klubowe spotkania 
przychodziła spora grupa łudzi, 
w tym także związanych ze śro
dowiskiem muzykę uprawiają
cym czynnie. Mam wrażenie, że 

Konkre~ Polkowickie 

właśnie te spotkania, te płyty, 
które prezentował RysieIs zawa
żyły na dalszych losach ówcze
snego punkowego gitarzysty ze
społu Robohlik Ploit - Eryka i od 
punk rocka doprowadziły go do 
bluesa i jazzu. Wychowankiem 
klubu i jego aktywnym działa
czem był też Paweł Kostrzewa. 
On z kolei dzięki klubowi, dzię
ki wpływowi Ryśka, a po trosze 
i mojemu także na stałe związał 
się z muzyką i dziś należy do 
najpopularniejszych prezente
rów Programu ITI. 

Wkrótce w WDK-u Rysiek 

rozwinął skrzydła 
Zaczął organizować dla nas, 

klubowiczów, wyjazdy - na 
koszt WDK-u - na koncerty Tan
gerine Dream, Chicago Blues AU 
Stars, Bo Diddleya, UFO, Le
onarda Cohena, Pata Methe
ny'ego. Na słynny pożegnalny 
koncert Perfectu w Hali Ludo
wej ("chcemy bić ZOMO") -
dzięki jego wysiłkowi i kontak
tom już wkrótce po zakupieniu 
przez WDK supernowości, jaką 
był wówczas magnetowid - mo
gliśmy oglądać koncerty U2, 
The Doors, Emarson Lake and 
Palmer, Led Zeppełin, Iggy 
Popa, filmy o brytyjskim punk 
rocku i wiele innych, a pamię
tajcie, że choć nie są to czasy 
odlegle, to nawet nie marzyli
śmy, że za parę lat np.U2 wy
stąpią w Polsce! Bywały też w 
klubie - znów dzięki Ryśkowi -
koncerty Obstawy Prezydenta 
naszego "odkrycia". To Rysiek 
zorganizował też pierwszą w 
Legnicy prezentację odtwarza
czy kompaktowych, sprzętu, 
który wówczas wydawał się 
poza finansowym zasięgiem 
wszystkich bywalców klubu. 
Były też słynne imieniny Ryśko
we, które organizował w swej 
mikroskopijnej kawalerce. Nie 
ma już tej ekipy, a raczej w Le
gnicy pozostały jej resztki. Ja
dzia i Ewa od lat mieszkają w 
AustralU, Waldek gospodarzy 
gdzieś pod Krakowem, Mariusz 
mieszka w Holandii. Jak na sze
fa Rock Blues Jazz Klubu przy
stało, imieniny Ryśka były obcho
dzone przy dobrej muzyce. Naj
większym powodzeniem cieszył 
się pierwszy LP Rolling Stones i 
"składanka" największych prze
bojów Chucka Berry'ego. Kto nie 
słuchał płyty Rolling Stones o 6 
rano, ten nie wie, czym jest 

prawdziwa zabawa! 
W owej kawalerce, w trakcie ta
kich imprez bywały też wydarze
nia rodem jak z "Archiwum X", 
np. "sprawa tajemniczego zagi
nięcia Waldka"! Wyobraźcie so
bie, że nie ma Waldka! Z miesz
kania nie wychodził, w pomiesz
czeniach go nie ma. Szukaliśmy 
go nawet - głośno przy tym krzy
cząc "Waldek!" - pod Komendą 
Wojewódzką MO. I choć było to 
bodaj dwa lata po stanie wojen
nym, a pora późna, z komendy 
nikt nawet nosa nie wytknął. 
Czyżby przestraszyli się Ryśka? 

Rysiek zginął tragiczną śmier
cią w sierpniu 1988 r. Została po 
nim wdzięczna pamięć sporej 
grupy ludzi, którzy cenili go nie 
tylko za to, że otworzył im oczy 
na tak wiele zjawisk w muzyce, 
ale i za to, że pozytywnie wpły
nął na ich losy, a najbardziej za 
to, że był naprawdę" w porząd
ku" człowiekiem. 

Mieczysław Pytel 

Ploty, grzmotv 
i ... odlołY . 

UrodZInY baz Jawamn 
Zapowiadany występ ja

worskiej formacji Radical 
News na imprezie urodzi
nowej squa tu "Rozbrat", 
niestety, nie doszedł do • 
sl<utku. W ostatniej chwili 
zespól musiał zrezygnować 
z występu z przyczyn per
sonalnych. W zastępstwie 
organizatorzy zaprosili gru
pę ze stolicy naszego woje
wództwa - straighted
ge'owy Second Age. Szóstą 
rocznicę powstania squatu 
w Poznaniu w czasie dwu
dniowych koncertów 
uświet~iły takit;l koncerty 
m.in. kapel Ewa Braun 
(Słupsk), Wekom Jdiots (Po
znań), kt<.~re w przeszłości 
gtały w Legnicy. 

Wmad do Drezna 
Multimedialna grupa 

Christblood do woich tego
rocznych wojaży zagranicz
nych dorzuciła występ w 
Dretnie. Kilkanaście dni temu 
legnictanie zaprezentowali 
się na imprezie "Polish Vibęs" 
obok wrocławskiej Job Kar
my. Todwudnioweprzedsif'
wzięcie zorganizował miej
scowy dom kultury. 

Kła lo nagrał 
Zesp6łKto To zaliczył ko

Jejną sesję nagraniową. Zare
jestrt>wal kilka piosenek w ka· 
toWickim '1Cyberstudiu". Le
gniczanie mają nadziejęf że 
Singel z tymi numerami nie 
tylko trafi do róźnych rozgło
śni radiowych w całym kra
ju, ale także będzie przez nie 
grany. W repertuarze Kto To 
znajdujemy kilka naprawdę 
przebojowo-rockowych nu
merów, wcale nie gorszych 
od tych, które na co dziell in
tensywnie promują media. 

.Kilka miesięq temu na te
renie byłego województwa le
gnickiego zapowiadano aż trzy 
koncerty fonnacji Acid Drin
kres. Poznaniacy mieli pokazać 
się w lubinie, Głogowieoraz Ja
worze. lm bardziej zbliżały się 
zaplanowane tenniny ""1' tę
p6w, tym więcej pojawiało się 
znak6w zapytania. Trasę po 
naszym terenie skrócono do jed
nego koncertu w Lubinie, który 
ostatecznie też nie doszedł do 
skutku. Organizator z Lubina 
zapadł się pod ziemię, a falli 
zostali z kupionymi biletami. 
Mamy nadzieję, ie podobna sy
tuacja nie zdarzy się podczas 
b~cej trasy Acid Drinkers, za.
tytułowanej "Break Your Head 
Tour 2000", związanej z pro
mocją najnowszego albumu 
kapeli. Najbliżej MS poznania
cy zagrają we Wrocławiu 28 
października. W trasę wyruszy
la także Nocna Zmiana Bluesa. 
Na terenie województwa dol
nośląskiego wystąpią w Jeleniej 
Górze (28.10), Zgorzelcu 
(10.11), Mieroszowie (11.11). 

Prezes&::wice 
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PRACOWAĆ 
Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Połkowi
cach wspólnie z Cen
trum Informacji i Pla
nowania Kariery Za
wodowej w Legnicy 
zorganizował warszta
ty dla bezrobotnych. 
Było to już drugie te
go typu spotkanie 
i cieszyło się dużym 
zaintere owanie1l1. 
Podczas spotkania do-
konalono umiejęt-

no' ci pisania podań 
i iyciory ów oraz oma
wiano sposoby umie
jętnego prowadzenia 
rozmów z pracodawcą. 
Osoby bezrohotne po
dzieliły się między 80-

bą~problemami zwią
zanymi z szukaniem 
pracy. Kolejne war
sztaty odbędą się 25 -
26 października. 
Monika Szatkowska 

GRANICE 

USTALONE 
Na najbliższej sesji 

radni powiatowi po
dejmą decyzję o zmia
nie granicy adminis
tracyjnej Gminy Rad
wanice. Uchwała bę

dzie dotyczyła przyłą
czenia do wsi Drożów, 
dzie ięciu działek po
lożonych na terenie 
wsi Dankowice znaj
dującej się w gminie 
Żukowiee, powiat gło
gow ki. Uzasadnie
niem tej decyzji jest 
fakt zaniedbania ad
ministracyjnego, który 
spowodowa t, że po 
włączeniu tego terenu 
do wsi Drożów kilka 
lat temu nie zmienio
no granic administra
cyjnych. Lokatorzy 
dwóch budynków, sto
jących na tym terenie, 
są jednak zameldowa
ni w gminie Radwani
ce. Mieszkańcy obu 
w i zgodnie stwierdzi
li, że teren ten powi
nien należeć do gminy 
Radwanice. Rady 
gmin Żukowice i Rad· 
wanice także zaopi. 
niowały pozytywnie 
wniosek. Na ostatecz
ną decyzję wpłynie 

jednak opinia rad po
wiatów: polkowkkie
go i głogowskiego. 
Anna OSćldczuk 

W pierwszym półroczu' 999 na 
terenie powiatu polkowickiego doszło 
do 896 przestępstw. W tym półroczu 

za~do864 

Statystyka 
na sygnale 
Anna Osadczuk 

10 dobry wynik zwłasz
cza, re zdecydowanie 
zmieniła się ranga prze
stępstw. W tym roku 81] 
przestępstw miało cha
rakter krym.ina1ny, w ro
ku 1999 było ich 863. Mi
mo nienagannej pracy 
naszej policji i jej zaanga
żowania w pracę porzą
dek na drogach nie po
prawia się. W tym roku 
odnotowano o 13 wypad
kówwięcej niż w roku po
przednim. W wyniku ko
lizji drogowych rannychw 
tym roku było 70 osób to 
aż o 30 więcej niż w 1999 
roku. Ofiar śmiertelnych 
w 2(XX) roku było o cztery 
mniej. niż w pierwszym 
półroczu ubiegłego roku. 
Najczęstszymi pr.zyc:z:yna
mi wypadków było niedo
stosowanie prędkości do 

warunków jazdy, nie 
udzielenie pierwszeństwa 
przejazdu, nieostrożne 

wejścia na jezdnię oraz 
nieprawidłowe wyprze
dzanie. 
Skuteaność i aktyw

ność polkowickiej policji 
jest godna podkreślenia, 
tym bardziej, że boryka 
się ona ciągle z brakami 
kadrowymi. A przecież 

policja zajmuje się nie tyl
ko łapaniem przestępców 
- zabezpiecza też mecze, 
trasy przejazdu, inne im
prezy, zajmuje się patro
lami. Organizuje również 
pogadanki clla dzieci 
i młodzieży, a także reali
zuje programy prewen
cyjne, min. Bezpieczne 
Miasto, Bezpieczne Ferie 
czy Wakacje bez narkoty
ków. 

Jesienią i zimą ujawniają się wady 
urządzeń grzewczo-kominowych 

Usterki 
w kominach 
Monika Szatkowska 

- Problem dotyczy 
glównie domów, gdzie do 
ogrzewania używa się 

pieców na paliwo stale 
(węgie~ koks) - informuje 
Grzegorz Kasperek, 
rzecznik prasowy K0-
mendanta Powiatowego 
PSP w Polkowicach. 
- Jednym z produktów 
spalania jest sadza, która 
osadza ię w przewodzie 
kominowym. Nie usuwa
na może się zapalać w ko
minie, a w efekcie jego 
pękanie - przestrzega 
rzecznik. - W domach bu
dowanych w technologii 
tradycyjnej stropy są za-

zwyczaj drewniane, a 
stJych sluży do przecbo
"Y"'ania różnych domo
wych "skmvów". Następ
stwa fatwo sobie wyobm
zić. Sadza może być prze
noszona przez wiatr na 
od1eglość nawet 40 m, 
powodując zagrożenie 

dla sąsiadujących budyn
ków gospodarczych. Dla
tego cztery razy w roku 
osoby uprawnione po
winny dokonywać C2)'SZ

~ń kominów. Maści

ciele powinni niezwłocz
nie usuwać usterki tych 
wządzeń zaraz po ich 
stwierdzeniu. 

7 
Konferencja pod nazwą "Szansa dla małych i ~redn;ch 

przedsiębiorstw" będzie mieć swój ciąg dalszy 

• D za szansa 
Anna O adczuk 

,.-----, Kamil Ciupak, 
członek Zarządu Sta
rostwa Powiatowego. 
Wiek -30 lat. Wykształ
cenie wyź..c,ze adminis
tnlcyjne. Żona, jedno 
dziecko. Hobby: podró

--'-'..lI że, przyroda. 

Niedawna konferencja zorgani
zowana przez starostwo powiato
we to nie jedyna forma pomocy dla 
właścicieli malych i średnich 

przed iębior tw. Kontynuacją te
matu będzie cykl tekstów, które 
pomogą przyszłemu pracodawcy 
w założeniu firmy i podpowiedzą. 
jakich formalności trzeba w tym 

celu dokonać. - Przychodzili do 
mnie ludzic, mieli pomysl na dzia
lalność, ale nie dostawaJi kredytu 
i tracili zapal - wyjaśnia Kamil 
Ciupak, członek zarządu. - Chcie
li, by powiat by! poręczycielem, 
a to jest niemożliwe. Na konferen
cję zaprosiliśmy wi9C o oby, które 
zajmują się poręczeniami i kredy
tami, by wyjaśnily zasady przyzna
wania pożyczek. 

Organizatorzy konferencji chcą 
pomóc przyszłym pracodawcom 
w założeniu własnych firm. Środ
ków na to nie brakuje. - Agencja 
Wlasno.5ci Rolnej nie wykorzystuje 
na przykfad swoich wszystkich pie
niędzy - informuje Kamil Ciupak. 

Dolno~ląski Związek Inwalidów Narządu Ruchu 
w Polkowicach 18 października 

obchodził jubileusz dziesięciolecia 

Jubileusz 
Monika Szatkowska 

Uroczystość wrganizowano w domu 
działkowca "Relaks" w Polkowicach. 

W obchodach wzięli udział członkowie 
organizacji, władze gminne i powiato
we, sponsorzy i delegaci placówek 
współpracujących z kołem. Po uroczys
tych przemówieniach Stefana Tabor
skiego, przewodniczącego DZINR 
i Jacka Czajkowskiego, prezesa Zarzą
du Regionu, życzenia dla członków 
związku złożyli burmistrz Emilan Stań
czyszyn, starosta Marek uamś i inni za
proszeni goście. Członkowie koła z0-

stali wyróżnieni i otrzymali dyplomy 
gratulacyjne. Do późnych godzin noc
nych bawiono się przy orkiestrze i suto 
zastawionych stołach. 

Nowe rury 
Daria Berezowska 

Rozkopane chodniki, trawniki, 
pracujące koparki to częsty widok w 
Polkowicach. 

Zgodnie z planem na Osi~Allu Hubala 
Przedsiębiorstwo Gospodarki Miej kiej 
zakończyło wymianę kanalizacji sanitar
nej i deszczowej oraz sieci wodociągo
wej. Natomiast ieci ciepłownicze zosta-

n,ą wymienione do końca tego roku. 
Wszystko po to, by w przysz1ym roku na 
tym l'>Siedlu mogła powstać mała archi
tektura i aby w przyszłości zapobiec. 
awariom i związaną z tym koni~ 
rozkopów. Wszystkie stare rury wymie
niono na nowe, wykonane w nowoczes
nych technologiach. 
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APTEKI 

PoIIrowice 
ul. Kominka 5a 
teL 845-02-64. 
ul Moniuszki 3a 
tel. 845-17-11, 
uJ. Skalników 4 
tel. 845-23-91, 
ul Konlinka 7 
tel. 845-02~1, 

ul. Browarna 14 
tel. 847-46-17 
Grębocice 

uJ. Giogowska 3 
tel. 831-54·71 
ClIOcianów 
ul. Wesoła ]2 
tel. 818-55-36 
uJ. Żeromskiego 2 
tel. 818-55-54 
Pu.emków 
Pl. Wolnoo 12, 
tel 831-93-25 
ul Długa 3, 
tel. 831-97-13 
Radwanire 
ul. PrzemYlt'lowa 7, 
tel. 83 I -13-06, 

DYŻURY APTEK 

~ 
Z3.l(}. 30.10 ul Kcrninka Sa 
IDo.aill ulMooil&'ki 3af2 
~ 

ul~ 
te! 831-97-13, 
m. 9.00-15.00, 
rrll. 9.00-11.00. 

rlWtmi. 
teJ. 831-9>-25 
rl>. &00-15.00, 

POSTÓJ 
TAKSÓWEK 

Polkowice 

LECZNICE DLA 
ZWIERZĄT: 

Polkowice 845-24-67 
845-06-66, 845-13-75 
Gawonyce 831-62-24 
Radwanice 831-16-00 
Sieroszowice 831-19-16 
Chocianów 818-52-15 

INFOMACJE . 
. telefoniczna 

miejscowa 913 
zamiejscowa 912 
biuro napraw 924 
zegaI)1UKa 926 
budzenie 917 
tel. zaufania 988 

W minioną sobotę samorządowcy 
pokazali, że nie boją się sportowego 

współzawodnictwa 

Potyczki nie 
polityczne 
Anna Osadczuk 

fudcz.as I Mi
strzoow Ki:&y
kćmki Drużyn 

Sarnornjcb
~ JX)lko.vi
czanie zajęli 

trzecie rniejre. 
Na po~ 

roganizo.vania 
imprezy wpadli 
działacze Miej- ~ 

sk:iego Klubu j 
SJX)rfm.ego ! 
Orzeł Poll«:mi- ! 

re. Do organi-
zaqi Mist:rz.mw dołącz,yly 
się rćmniei Um)d Gminy 
fulko.v.ice oraz Stara;two 
Po.v.i.atowe. 

&vój udział w zawodach 
za]XM'iedziało ooiem zespo
iw, min z Wołomina, 
Świdnicy, Zielone) GóIy. 

Akcja poJ kośzclll 

~ składach. Do półfina
łu weszły cztexy drużyny: 

Świdnica, Polkowice, 
Gdańsk i Wołomin. "'Ygrn1 
zespół Widnicki fX>konując 
w półfinale polkavviczan 
28:13. Drugie ~ nato
miastzaję1i samouądoM::yz 

Gdań<;ka wygry
wającwmeczu o fi. 
nał z drużyną z 
Wolon1ina 22:10. 
Na<il ze5{XJł w me
c:m o tmrie miej
sce \\<j'gf3ł 25:18 z 
Wołominem. H
nał był zacięty a 
ŚWidnica wygrnła z 
Gdańskiemzaled

wie 9:7. 
Mi<>terem Mi

stI7.a;tw zrntał 

Mieaysław Ro
mejko z Wołami
na, królem strzel.
rńN - R~ 

Grz.:gon PnybeclJ w akcji ~ Z Gdańska, 

~ jednak sie- DaJl~ zawodnikiem -
dero, pooie.vaż drużyna Z StaI:mław ~cm;kj re 
J<o;:zalina musiała się ~ ŚWidrOCy (otrzymał on Pu-
fać z zawodóN. PI:JMxłem dw Bunnist:r7a fuIkowi:). 
była niew)stanzljąca ik:it Jaradaw Dąbrowski, fXJlko-
radnycb w ze8!X>1e. wieki radny, otIzymał wy-

Zes(xl1y gr<l1y dwa razy różnienie za największą 
• JX)lOrninutwpięcioaOOo- mfuuliwZ<MQdach 

Po meczu 

• esz I, 
a e s ••• 

Jest to dzień, w którym 
wszyscy wspominamy 
swoich krewnych, przyja
ciół i znajomych, którzy 
odeszli, ale wciąż żyją w 
naszej pamięci. Plamień 
świec jest właśnie sym
bolem wiecznej pamięci 
o ludziach? którzy na za
wsze tkwić już będą w 
naszych sercach. 

Czasami kogoś spoty
kamy, jego obecność jest 
tak zwykła, oczywista. 
Kiedy Go jednak za
braknie wytwarza się 

próżnia, której nic nie 
może wypełnić. Każdego 
roku opuszczają nas lu
dzie, których nie uda się 
zastąpić. Każde odejście 

jest bolesne dla tych, 
którzy zostają. Dziś 

w pominamy ludzi. któ
rzy zniknęli z naszego ży
cia i tak bardzo trudno 
nam się z tym pogodzić 

Edward Łukasik byl 
przewodniczącym Rady 
M kjskiej w Gaworzy
cacb. Miał być kore
spondentem GP. Zdążył 
przynieść nam jeden 
tekst. - Mówi się, że nie 
ma ludzi niezastąpio

nych, On był cbyba wy
jątkiem, ponieważ 

wszystkim nam Go bar
dzo brakuje - wspomina 
Danuta Twarda, sekre
tarz U rzędu Gminy Ga
worzyce. - By) to czło
wiek o wielkim sercu, za
w ze życzliwy, kultural
ny. Otwarty na niesienie 
pomocy, pomagał mło
dzieży - dodaje ze łzami 
w oczach. - Był wspania
ły. Wiele zrobił też na 
rzecz kultury i sportu, 
działał w straży pożar
nej, nikt nie może się po
godzić t z Jego nagłym 

odejściem - mówi Danu
ta 'TWarda. 

Kilka tygodni temu 
odszedł róWI1ież długo

letni pracownik U rzędu 
Gminy Polkowice, Jan 
Walaszczyk - Był czlo-

Wszystkich Swiętych to czas refleksji i ~\rt'lrłlDl"l osób bliskich. 
Tradycyjnie każdyz nas wybierze się na by zapalił znicze 

na grobach naj,bl~*I1 

Tekst: 
Monika Szatkow ka, 
Grzegorz Szczepaniak 

wie kiem bardzo 
ciepłym, obda
rzonym poczu
ciem hwnoru, ta
kiego mam Go 
wciąż przed 
oczami - wspo
mina Jolanta Sz
pilska. - Jeżeli 
ktoś poprosil Go 
o pomoc, nigdy 
nie odmówił -
dodaje. 

- lak to praw
da - potwierdza 
Robert Kurow
ski. ~ Był otwarty 
na ludzką krzyw
dę, zczery. - Pa
miętam Go jako 
człowieka za
wsze uśmiech

niętego i pogod
nego - zapewnia 
Kurowski. 

W pejzaż Pol-

ścigówce. 

owa o Bole
sławie Brygidie
rze. J eździl nim 
na obiad na sto
łówkę ZG Rud
na, jeździł po 
zakupy. Nigdy 
nie rozstawał" ię 
z rowerem. Za
zwyczaj 
uśmiechnięty, 

zawsze życzliwy. 
Znali Go nie 
tylko polkowi
czarne. Był oso
bi tością w śro
dowisku kol ar-
kim. 1b On był 

jednym z pierw
szych, którzy 
dostrzegli talent 
Ryszarda Szur
kowskiego, naj
większego pol
skiego kolarza w 
hj torii. 10 On, 

razem z redaktorem 
Zygmuntem Łuszczem, 
wymyślił Wyścig Szla
kiem Grodów Piastow-
kich. To On przez wie

le lat kierował Okręgo
wym Związkiem Kolar
skim w Legnicy. 

W ostatnich latach 
zdrowie nie pozwalało 

Mu już na taką aktyw
ność, jak dawniej. Wci'}Ż 
chętnie sędziował jed
nak na wyścigach, był 

honorowym prezesem 
OZKoł-u. Mimo, że przy 
organizacji Wyścigu 
Szlakiem Grodów Pia
stowskich pracowali już 
młodsi, Pan Bolek z 
życzliwością przyglądał 

si« ich wysiłkom, podpo
wiadał. Jak nikt znał pra
widła rządzące kolar
skim peletonem. Zadzi
wał trafności wygła za
nych opinii. 
Mało kto wie, że 

obok sportu, a w szcze
gólności kolarstwa, ko
chał także muzykę. Pra
cując we wrocławskim 
DoJmedzie był człon

kiem zespołu muzycz
nego. - Kolarstwo to by
ło jednak jego życie -
wspomina Bogdan 
Rzepka, wiceprezes 
Dolnośląskiego Związ

ku Kolarskiego. 
Odszedł latem tego ro

ku. - Żegnaliśmy Go 7. 

żalem - mówi Bogdan 
Rzepka. - Śmierć pana 
Bolka wstrząsnęła całym 
środowiskiem, bo też 

wszy cy doskonale Go 
znali i cenili. 

Podczas tegorocznych 
Grodów nie opuści! 
etapu kończącego się w 
Polkowicach. Zdrowie 
nie pozwoliło, by 
uczestniczył w całym 
wy'cigu. Jego charakte
rystycznej sylwetki za
braknie za rok. 

Ludzie przemijają, pa
mięć o nich powinna być 
wieczna. 

Podczas Warszawskiego 
M;ędzynarodowego Festiwalu 

Filmowego, w ciągu 11 dni, 
183 pokazów, w czterech 

warszawskich kinach zaprezentowano 
79 filmów z 32 krajów. Obejrzało je 

ponad 53 tys. widzów! 

Warszawa 
zdobyta 
Daria Berezowska 

Pll scanIe filmowym mowiI hylu pOrf)zmawiać l. gwiazdami 

Widzowie wybiera
li najlepszy film 
WMFF. W Plebiscy
cie Publiczności naj
więk zą liczbę gło

sów uzyskał film "Że 
życie ma sens" nie
zależnej zielonogór
skiej grupy filmowej 
SKY Pia towskie. 
Film ten znany jest 
polkowickiej pu
bliczności, ponieważ 

można go było obej
rzeć na zeszłorocz

nym przeglądzie fil
mowym AMATOR, 
a także podczas 
Wielkiej Orkiestry 
Świątecznej Pomocv. 
Producentem wyko-

nawczym tego filmu 
jest polkowiczanin 
Sławomir Panase
wicz. Film być może 
w ogóle nie ujrzał by 
światła dziennego, 
gdyby nie pomoc 
Polkowickiej Telewi
zji Kablowej. Kiedy 
pojawiły się proble
my z montażem, po
moc zaoferowała na
sza "kablówka". In
formacja o tym poja
wia się w czolówce 
filmu. Dzięki wy
twórni Best Film 
,.Że życic ... " od 
stycznia trafi do nor
malnej dystrybucj i 
kinowej. 

Stare i dobre 
Daria Berezowska 

Na zaproszenie Pol
kowickiego Ośrodka 
Kultury Sportu i Rekre
acji w po1kowickim kinie 
wystąpił lubiany r znany 
chyba wszystkim zespół 
Stare Dobre Małżeń

stwo. O tatnimi czasy 
dołączył do grupy Adam 
Ziemianin. Muzycy roz
poczęli koncert od starej 
jak świat piosenki "Opa
dły mgły", którą zaśpie

wali wspólnie z publicz
nością. Wykonali też kil
ka utworów z nowt!J ply
ty - "Bieszczadzkie anio-

ły", o której mówią, że 
je t o ludziach, którzy 
odnaleźli iebie dopiero 
w Bieszczadach. Można 
było też usłyszeć kilka 
anegdot, wysłuchać au
torskiej recytacji Adama 
Ziemianina, a nawet je
go śpiewu. Na bis za
śpiewali "Madame". 
Koncert zostal nagro
dzony owacją przez licz
nie przybyłą publicz
noŚĆ. Za tydzień w GP 
rozmowa z Adamem 
Ziemianinem j Ryszar
dem Żarowskim. 

InfonnaŁor 

kulturalny 
Polkowieki Ośrodek 

Kultury Sportu i Re
krt!acji serdecznie 
zaprasza 17 listopa
da. o godz. 19 do Au
li Forum na koncert 
Golec uOrkiestry -
utalentowanych braci 
bliźniaków pocho
dzących z podbe
skidzkiej wsi Mil6w
ka, których wrodzona 
milo'ć do muzyki Ju
dowej Beskidu Śhl
skiego i Żywieckiego, 
której się wychowy
wali, w połączeniu z 
wyrafinowaną aran
żacją i elcmentumi 
jazzu pozwoJita im na 
stworzenie muzyki 
nowej. ciekawej i io
spirującej słuchaczy. 

Bilety w cenie 15 i 24 
zł do nabycia w 
POKSiR. 

KINO 

Polkowice: 
26-29 października 

godz 17.30. 20.30 
Konkursy. gry 
Polkowice: 
.,Co to za ptak" dla 
dzieci od 6 do 13 lat 
3 listopada godz. 15, 
DK 
Chocian6w: 
l etap konkursu pla
stycznego gminnego 
z okazj i Święta Nie
podległości 

2-31 października, 

CHOK 
Gminny konkurs pla
styczny "Plakat z 
okazji Święta Niepo
dległości" . 
Termin dostarczania 
prac do 3 listopada, 
CHOK 

UWAGA 

Polkowicki Ośrodek 

Kultóry Sportu i Re
kreacji przyjmuje za
pisy na zajęcia z języ
ka niemieckiego dla 
dzieci od 8 do 12 lat. 
Ponadto w każdym 

ośrodku kultury od
bywa się szereg róż
norodnych zabaw, 
gier, warsztatów, 
konkursów dla dzie
ci, mtodzieży i doro-
łych. 



Mikser 

JAKIE TO MIEJSCE? 
Na VNJcięzrow jak zwykle czekają nagrody. Odpowie

dzi pr~ przysyłać na kartkach pocztowych na adres 
redakCJ1. 
Rozwiąmnie konkursu z poprzedniego numeru: 
Komenda Straży pożarnej ~ ul. Gón1ej w Polkcmicach 
zwyciężyła: Maria Clcsielska A 

z Polkowic. QUA 
PARK 

Sponsorem nagrody J' est ~ ...... 
POLKOWICfi SA 

w tym t}gOOniu w kookursie ''Śnred1 
tol.dluMe"~ fotq;rafia:&.y 

Basińskiej z fuIko..vk 

UWAGA! 
W piątek na skrzyżowaniu ulic Dąbrow kiego, 

Ogrodowej i Legnickiej znalcziono notes z nu
merami telefonicznymi. Notatnik do odebrania 
w redakcji Gazety Polkowickiej. 

Nagroda do odebrania w redakcji. 
A my czekamy na Ik~ępne zdjęcia 

Sponsorem nagrody jest POKSiR 

UŚMIECHNIJ SIl;; 

Koło podbiegunowe, 'rodek zimy ... Na 
malej wysepce leż" dwa niedźwiedzie 
polarne. Mniejszy pyta większego. 
- Mamusiu. a ćzy ja aby na pewno jes
tem polarny? 
- Jesteś synku 
Dwa dni później ... 
- Mamu iu. mamusiu, a czy ja na pew
no jestem polarny? 
- Jesteś ynku, a dlaczego pytasz? 
-Ą bo mi jako' zimno ... 

Kącik kulinarny 
KLUSKI ŚLĄSKIE 

1 kg ziemniaków, okolo 30 dag mąki ziemniaczanej, sól 

Wszyscy lubimy się 

śmiać. Bawią nas zarów
no ujęte na zdjęciach 

śmieszne zdarzenia jak 
i zabawne napi y na mu
rach. Cieszą oko rów
nież zwierzęta. Jeżeli 

Pań two zobaczą coś za
bawnego i uwiecznią to 
na zdjęciu, pro imy 
o przysłanie do naszej 
redakcji GP. 

Ziemniaki ugotować w osolonej wodzie, zmielić. Wlożyć do miski, równo rozłożye; podzielić na 4 części. Jedną 
od.łożye; na to miejsce wsypać mąkę ziemniaczaną, następnie wszystko razem połączyć i wyrobić ciasto. Formo
wać kluski z dziurką w środku. WIzucać na wrzącą wodę, gotować do wypłynięcia Podawać z sosem, zrazami 
i czerwoną kapustą. 

ZRAZY WOłOWE Z PIECZARKAMI 
60 dag wołowiny zrazowej, 40 dag piec:z.arek, 1 cebula, olej, piep~ sól, vegeta, ClOSIlek, 3 łyżki mąki, maga, wy

kałaczki 
Mięso pokroić w plastry 3 mm. Przyprawić przyprawami i czosnkiem, rozbić. Pokroić pieczarki, podsmażyć 

z tłuszczem, cebulką. Nadziać pieczarkami, zwinąć i spiąć wykałaczką. Wrzucać na gorący tłuszcz, smażyć około 
40 min. Miękkie zrazy WY.iąć i wlać wodę z roztrzepaną mąką, gotować do zgęstnienia, dodać magę i vegetę. Po
dawać z kIuskaroi. 

SAłATKA OWOCOWA 
l puszka ananasa, 1 puszka brzoskwiń, 2 pomarańcze, 2 kiwi, 10 dag rodzynek, 5 dag orzechów, l śnieżka, 

0,5 szklanki mleka, 2 jabłka 
Owore obrać, pokroie; połączyć, nakładać do pucharków. Śnieżkę ubi; naJożyć na sałatkę, posypać rodzynka

mi 
WioJeta Kaśmider 

Przepisy przygotowała firma 'Kopciuszek", tel. 8452870 
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HoroskOp 
BARAN 

Będziecie mieć okazję do zmiany pracy, ale dobrze 
się nad tym zastanówcie. Możecie bowiem stracić. Pod
jęcia decyzji wymagać będzie też życie osobiste. 11.1 
zdajcie się na głos serca. 

BYK 

Spore możliwości na poprawę sytuacji finansowej. 
Dużo na lepsre może si« też zmienić w pracy. Uważaj
cie jednak, by w atmosferze zmian nie popsuć dobrego 
układu w domu. 

BLIŹNIĘTA 
Nerwowa atmosfera w pracy nie sprzyja realizowaniu 

najlepszych nawet projektów. Może dla ukojenia ner
wów warto zająć się jakimiś remontami w mieszkaniu? 

RAK 
Je -li planujecie interesy z Wagami, to możecie liczyć 

na spore zyski. Problem w tym.. że decyzje musicie po
dejmować sami, bo najb1iżsi boczą się na Was. Na po
prawę atmosfery w domu musicie poczekać. 

LEW 

Los szykuje Lwom niespodziankę. Przybędzie Wam 
pracy i obowiązków. Jesień najchętniej byście przespa
li, a tu trzeba się solidnie wziąć do roboty. Ale poradzi
cie sobie i tym razem. 

PANNA 

Gwiazdywróżą sporo zmian. W pracy szansa na dłu
go oczekiwany przełom, choć pracy nie ubędzie. 

W uczuciach też wiele może ię zmienić i to na lepsre. 
Wszystko zależy jednak od Was. 

WAGA 

Znakomity czas dla Wag. Wszystko załatwicie 

w urzędach, w pracy pochwaJy, a może i podwyżka, 
a w sercu wiosna Możecie dostać wiadomość o po
większemu rodziny. 

SKORPION 

Skorpiony powinny trochę zwolnić. Praca wieczora
mi źle wpływa na stosunki z naJbliiszymi Poświęćcie im 
weekend - będą szczęśliwi, a i Wam prL}'da się odpo
czynek. 

STRZELEC 

1}'dzień pod znakiem wahania nastrojów. Strzelce 
będą doceniane i chwalone, ale mogą podpaść szefowi, 
a w konflikcie tym nie bydą miały racji Vłcuto dopilno
wać domowych spraw, bo możecie je poukładać ,.po 
swojemu" na dłużej. .. 
KOZIOROŻEC 

W środku przyszłego tygodnia Koziorożce mogą li
czyć wreszcie na przypływ gotówki. Humor tak się 
Wam poprawi, że nagle świat nabierze różowych barW. 
Może się nawet zakochacie. 

WODNIK 

Dużo pracy i szansa na nową.. interesującą znajomość 
- to najkrótsza charakterystyka najbliższych dni. Nie 
martwcie się, że na razie Wasze wysiłki nie payniosą 
oczekiwanych efektów. To się zmieni. 

RYBY 
Ryby powirmy teraz dać z siebie wszystko. Gwiazdy 

wróżą dobrą Passę, ale wygrywa tylko ten. kto gra. 
I w pracy, i w domu powinniście przeprowadzić praw
dziwy szturm. 



Konkre~ Polkowickie 

Niektórzy twierdzą, że najstarszy lubiń
ski zakład pozostawiono do "wy

krwawienia się". Inni, a z nimi Barbara 
Koper, już trzeci zarządca komisaryczny 
Defilu, są zdania, że zakład - przyodro
binie szczęścia - ma szanse na przetrwa
nie. 

Barbara Koper objęła stanowisko za
rządcy 18 października ubiegłego roku, 
w momencie gdy wierzyciele firmy 

zaczęli pukać do drzwi De1ilu 
Jedyną szansą na dalsze funkcjonowa

nie przedsiębiorstwa było rozpoczęcie 
układu z wierzycielami. 3 marca br. do 
sądu gospodarczego w Legnicy trafił 
wniosek o otwarcie po tępowania ukła
dowego, tym samym egzekucję wstrzy
mano. Defii, nawet przy zmniejszonej 
liczbie pracowników, nadal może się bro
nić, i przy wciąż zmieniającej się sytuacji 
normalnie funkcjonować, a to oznacza 
kontynuację programu naprawczego. 

Barbara Koper założyła w nim głębo
ką restrukturyzację przedsiębiorstwa, 
między innymi poprzez dwuetapowe 
zmniejszenie za trudnienia. Odeszło 40 
osób. Obecnie załoga liczy 163 pracowni
ków, 

nadal produkuje instrumenty 
lutnicze, mechanizmy pianinowe i za
bawki. Ubiegły rok był ciężki, zakład stra
cil dwóch najpoważniejszych odbiorców 
mechanizmów pianinowych: Legnicką 
Fabrykę Fortepianów i Pianin oraz kali
ską "Calisię". Obecnie sprzedaż do "Ca
Usii" zmniejszyła się o połowę, ale roz
szerzono współpracę z czeską firmą "Re-

Fot. WINCENTY KOŁODZIEJSKI 

czek" i wzrosło zapotrzebowanie na me
chanizmy pianinowe. Jednak o istnieniu 
Demu nie decyduje dotychczasowa pro-. 
dukcja. 

- Obecnie sprawą najistotniejszą dla 
firmy jest dodatkowa produkcja. Szuka
liśmy rozwiązania przez wiele miesięcy· 
Prowadziliśmy z różnymi firmami nego
cjaCJe. Nową propozycją jest sprzedaż gi
tar wykonywanych ręcznie przez zakla-

również odbiorcy zaakceptują je, to 
sprzedaz wzrośnie prawie O 100 procent, 
ił to pozwoli nam 

odbić się od dna 
Zarząd Defilu ma świ"domosć, że 

IKEA jest firmą wymagającą, dla której 
bardzo istotna jest jakość i terminowość 
produkcji. Defil, choć dysponuje zdolną, 
doświadczoną zalogą, maszynami oraz 
odpowit'dnimi technologiami produkcji, 
wciąz boryka się z problemami iinanso
wymi. Pozyskanie środków ze sprzedaży 
zbędnego majątku trwałego wciąż napo
tyka na trudności . Doszła do skutku sprze
daż malych działek za 01<010314 tys zł, 
dzięki czemu firma zakupić mogła oprą
rządowa nie OTaL materiilły, by rozpocz'lĆ 
dodatkową produkcję. Ale nadal najisto
nie~~za sprawa to zbycie dwóch najwięk
szych dzialek za 1,5 miliona zł. Nie udaje 
się to od wielu miec,ięcy, bo . tarania roz
bijają się 

o brak stosownych zmian 
w planie przestrzennym zagospodarowa
nia miasta. Jak się okazuje, minlo składa
nych obietnic, poprzedni zarząd nie roz
począł \'I tej sprawie żadnych działań. 
Barbara Koper wystąpiła do nowych 
wladz z kolejnym projektem podziału tc
renu uwzględniającym planowaną na 
nim drogę szybkiego ruchu Taka korekta 
z pe\'Vnością nie zostanie bez wplywu na 
cenę· 

- Nie mamy innej możliwości manew
ru. owe władze miasta dają nadzieję na 
szybkie z.1łatwienie sprawy - podkreśla 
zarządca Barbara Koper' 5<1 więc szanse 
na realizację programu naprawczego. 
Zmierzam do tego, aby do końca roku 
wyprowadzić 

przedsiębiorstwo na prostą 
i przystąpić do procesu prywatyzacji. 

Miasto odstąpiło od niebagatelnych 
roszczeń podatkowych na pewien czas, 
chociaż sumy są potężne. Den! zajmuje 
cztery hektary. Firma boryka się z proble
mami związanymi z ochroną środowiska . 
Oprócz kotłowni, której modernizację 
wstrzymano, na pe\'. no trzeba będzie po
stawić nową lakiernię· 

o losie naszej firmy przesądzi uruchamiana produkcja 
galanterii biurowej dla IKEI , na którą istnieje 

ogromne zapotrzebowanie w kraju i zagran icą . 

dowych lutników. Pierwsze sześć ztuk 
wzbudziło zainteresowanie pewnej nie
miecko-kanad yjskiej firmy. J ed nak o losie 
naszej firmy przesądzi uruchamiana pro
dukcja 

galanterii biurowej dla IKEI 
na którą istnieje ogromne zapotrzebowa
nie nie tylko w kraju, ale i za granicą -
informuje Barbara Koper - Aby ją uru
chomić, oprócz olbrzymiego zaangażo
wania i wysiłku załogi, potrzebne są nam 
duże pieniądze. W celu ich pozyskania 
prowadzimy rozmowy z dwiema Agen
cjami Rozwoju Regionalnego (wałbrzyską 
i karkonoską). Gdyby jedna z nich udzie
liła nam stosownych pożyczki, niebawem 
można byłoby ruszyć z produkcją czte
rech nowych wyrobów. Jeżeli wszystko 
ułoży się zgodnie z planami i lKEA, jak 

, lestety, zdaniem zarządcy, przy tak 
ogromnie energochłonnych obiektach 
funkcjonować się nic da, Jeżeli wejdzie 
lKEA, jeżeli nawet przedsiębiorstwo bę
dzie przynosiło zyski, Defil w przyszłości 
musi zostać wyprowadzony z centrum 
miasta i wybudowany od podstaw na jego 
peryfeńach. 

- Poszukujemy już nawet innego tere
nu, O powierzchni najwyżej 1,5 ha. W grę 
wchodziłaby także lokalizacja blisko Ter
malu. Prowadzone są w tej sprawie roz
mowy z zarządem miasta. Oczywiście to, 
co najcenniejsze, zabierzemy ze sobą, a 
więc markę Defilu rozpoznawalną na 
rynku zarówno polskim, jak i zagranicz
nym, stałych kontrahentów i załogę, któ
rej najlepszą częścią jest grupa doswiad
czonych lutników. 

Jadwiga Wardach 

Remont 
po remoncie? 

ZtOTORY JA Naprawy uszkodzonych 
dróg dopominają się równocześnie władze 
gminy Złotoryja i starosta powiatu złoto ryj
skiego. A wszystko przez zamknięcie na czas 
remontu trasy Złotoryja -legnica. 

Przez kilka tygodni droga wiodąca z le
gnicy w kierunku Jeleniej Góry była zamknię
ta. Firma ABM wymieniała część nawierzch
ni. Objazd wytyczono wąskimi drogami przez 
Krotoszyce , Rzymówkę i Kozów. Jednakjaz
da tą trasą przypominała horror. Zwłaszcza 
uW towarzystwie" tirów i autobusów. Dość 
szybko miejscowi kierowcy znaleźli sobie dru
gi objazd przez Brennlk bądź Gierałtow i ec. 
Jednak wzmożony ruch szybko odbił się na 
jakości wiejskich traktów. 

• Właśnie piszemy pismo w tej sprawie
mówi starosta Ryszard Raszkiewicz. -Przed 
rozpoczęciem prac dokona I iśmy wizji lokal
nej trasy objazdu. Zniszczenia są spore. Zgod
nie z obowiązującymi zasadami, firma ABM 
powinna teraz naprawić zniszczone wąskie 
drogi. 

[Gm) 

Pięć etatów 
· podatek z głowY 
ŚWIERZAWA Samorząd przyjął uchwałę, 

która ma zachęcić do ulokowania biznesu w 
gminie. 

• Nasza gmina jest typowo rolnicza· mówi 
burmistnJacek Szymański. -Bezrobocie się
ga tu 28 procent. Stąd uchwała zwalniająca 
z podatk6w, w zamian za tworzenie nowych 
miejsc pracy. 

Nowa uchwała przewiduje ulgi w podat
ku od nieruchomości dla tych inwestorów, 
którzy zatrudnią na pełnych etatach co naj
mniej pięciu pracownik6w. 

(G m) 

Będzie kasa 
ZŁOTORYJA Jednym z zadań I o którym 

od dawna mówi się w Złotoryi , jest budowa 
nowoczesnej sali gimnastycznej -m.in. na 
potrzeby tenisa ziemnego. Miasto myśli tez 
o dalszym remoncie Starówki. Wprawdzie 
budżet na przyszły rok przewiduje remont 
ośmiu kamienic przy ul. Basztowej, ale z 
pewnością dużo większe pieniądze są po
trzebne na dalszy remont północnej pierzei 
Rynku. W tym roku wykonano jedynie ele
wacje zewnętrze budynków. Niezbędne jest 
dalsze wzmocnienie konstrukcji , połączone z 
przebudową strop6w, a nawet wykwaterowa
niem lokatorów. 

-To olbrzymie koszty - podkreśla Adam 
Zdaniuk, wiceburmistrz Złotoryi. - Zarząd 
przygotował kilka propozycji. Niektóre z za
dań, w wąskim zakresie, wykonalibyśmy w 
ramach własnego budżetu . Potrzeby mamy 
spore , stąd pomysł obligacji. Emisja ma 
nastąpić w przyszłym roku. Teraz na temat 
naszego projektu musi się wypowiedzi et Rada 
Miejska. 

W dalszym ciągu zmianom będzie ule
gał plac Reymonta. Projekt modernizacji lest 
już gotowy. Wpływy z obligacji zostaną r6w
niez przekazane na dalsze prace nad złoto
ryjsklm zalewem, przebudowę budynku na 
potrzeby Sflcjalne, a także wsp6łlinansowa-

skich. 
[Gm) 
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Ciche pomruki Lwa 
Rok temu o legnickiej koszykówce w damskim 

wydaniu było głośno. Druiynę miał przejąć możny 
sponsor z Bolesławca. Z planów nic nie wyszło, 

a Lew -zamiast awans~wać -spadł z I ligi. 

Fol. GRZEGORZ SPAŁA 

Jeszcze rok temu legniczanki grały w silnie obsadzonym turnieju o 
Puchar Rektora Uniwersytetu Wrocławskiego. 

Już rok temu koszykarki Lwa 
przed spadkiem uratowała 

tylko reorganizacja rozgrywek. 
W koszykarskiej centrali wy
grał lobbing czołowych klubów 
i postanowiono utworzyć eks
traklasę. Tym samym Lew Le
gnicaJ który miał spaśćJ pozo
stał w I lidze. Drużynie nadal 
jednak nie szło. Ostatecznie 
"Lwice" zajęły w ubiegłym se
zonie przedostatnią lokatę i 
opuściły szeregi pierwszoligow
ców, spadając do ligi o nazwie 
"O awans do I ligi ". Wyrok 
sportowej rywalizacji był nie do 
podważenia, jednak przed no
wym sezonem pojawiła się spo
ra szansa, by Lew nadal gral w 
I lidze. Z rozgrywek wycofało 
się kilka zespołów. O tym, co 
zrobić z wolnymi miejscami w 
lidze, zadecydowali działacze 
Polskiego Związku Koszyków
ki. Ku zdziwieniu działaczy 
Lwa, w lidze pozostawiono 
Widzew Łódź, czyli zespół, któ
ry legniczanki wyprzedziły w 
końcowej tabeli. Dodatkowo w 
I Hdze gra AZS Rzeszów - trze
cia drużyna z baraży o wejście 
do ligi. Argumentowano to 
tym, że Lew i tak nie ma pie
niędzy . 

Co to ma wspólnego 
ze sportem? 

Według trenera LwaJ Lu
dwika Malca - nic. Szkolenio
wiec jest zdania, że problemy 
finansowe klubu rzutowały w 
ubiegłym sezonie nawet na pra
cę sędziów. 

- Oczekiwania arbitrów 
przyjeżdżających do Legnicy 
wobec klubu były spore. Nieste
ty, nie stać nas było na spełnie
nie ich życzeń . Z całą koalicją nie 

mogliśmy dać sobie rady - mówi 
Ludwik Malec. 

Notoryczny brak pieniędzy 
to, według szkoleniowca Lwa, 
główna przyczyna spadku. Jedy
ną korzyścią grania w niższej li
dze są mniejsze koszty. Skończą 
się wyjazdy do Białegostoku czy 
Gdańska. 

Tak jak w przypadku innych 
sportów halowych, również w 
koszykówce zdecydowanie trud
niej awansować do ligi niż spaść. 
Najpierw w sześciozespołowej 
grupie trzeba zająć minimum 
drugie miejsce, by awansować do 
fazy półfinałowej rozgrywek. Z 
turnieju półfinałowego do fina
łu awansują dwie lub jedna dru
żyna. W tej sprawie nie ma jesz
cze decyzji związkowych władz. 
Z finału do I ligi dostaną się dwa 
~ajlep~ze zespoł)'. Droga do I ligi 
Jest WIęC długa, Jednak Ludwik 
Malec jest dobrej myśli. 

- Zdecydowanie gramy o 
awans. Mój zespół jest doświad
czony. Na parkiecie powinno 
procentować ogranie w I lidze. 
Tym bardziej że z zespołu nikt 
nie odszedł. Takie zawodniczki, 
jak Bogusia Bargiel czy Ania 
Podczaszy, spokojnie mogłyby 
grać w wyższej lidze. Jest w klu
bie kilka utalentowanych junio
rek. Sporo pociechy będziemy 
mieć jeszcze z Ani Wesołow
skiej, która zrobiła ostatnio 
ogromne postępy - mówi szko
leniowiec Lwa Legnica. 

Nie jest tajemnicą, że o Bo
gusię Bargiel przed tym sezo
nem zabiegali działacze z Po
Ikowic. Zawodniczka zrezy
gnowała jednak z tej oferty z 
przyczyn prywatnych. Gra na 
zawodowych warunkach prze
szkodziłaby jej w kontynuowa
niu studiów. 

POIiUCy na parkiecie 
I MistrzQstvva Koszykówki Drużyn Samorządowych odbyły 

się w minioną sobotę W Polkowicach. . 
. Do f'fuału weszły sztery drużyny: Świdnica, Polkowice, Gdańsk 
l Wołomin. Zespół z Swidnicy zajął J miejsce, pokonując polkowi
czan 28:13, natomiast Gdańsk pokonał Wołom in 22:10. Mecze roz
grywane były dwa razy po 10 minut w pięcioosobowych zespo
łąch. 

Misterem mistrZOSh\l' zosta! Mieczysław Romejko z Wołomi
naj król~m strzelców R~szard Swilski z Gdańska. ~ najlepszego 
zawodnika uznano Stanisława Wąclołowskiegoze Swidnicy, który 
otrzymał Puchar Bunnistrza Polkowic. . 

("",,) 

Nadal nie ma widoków na 
współpracę pomiędzy Lwem a 
klubem z Polkowic. Temat ten nie 
jest nowy. Strony jednak nie 
mogą się dogadać. Działacze z 
Legnicy twierdzą, że wcale nie 
są przeciwni współpracy. 

- Nie może jednak ona być 
oparta na zasadach proponowa
nych przez Polkowice. Nie może 
być ta k, że najlepsze nasze zawod
niczki idą do Aquaparku, a do nas 
trafiają koszykarki niepotrzebne w 
Polkowicach. Nie mogliśmy się na 
to zgodzić - mówi Ltldwik Malec. 

NaiwiększYIII problemem 
Lwa 
są pieniądze, a raczej ich orak. 
Budżet klubu na bieżący rok 
wynosi niecałe 9 tys. zł . Cała ta 
suma pochodzi z dofinansowa
nia z budżetu miasta . Sama licen
cja, którą trzeba wykupywać co 
rok, kosztuje 3 tys . zł. Z tej 
skromnej sumy utrzymywane są 
trzy zespoły : seniorek, juniorek i 
młodziczek . Według wyliczeń 
Ludwika Malca, by klub w mia
rę normalnie funkcjonował, bu
dżet trzeba zamknąć sumą 50-
60 tys. zł. 

- Moi oponenci mówią, że prO
wadzę błędną politykę, bo widzę 
tylko pierwszy zespól. Tymcza
sem szkolimy młodziczki. Ale co 
z tego, skoro na ich występy w 
lidze nie ma pieniędzy. Każdy tre
ner wie, co to oznacza dla zawod
niczek. Umiejętności podnosi się 
w grze o stawkę. 

O sponsora trudno było już 
w I lidze. Na zwiększenie miej
skiej dotacji w klubie przestali 
już nawet liczyć. 

Przed rokiem zanosiło się, 
że kłopoty finansowe Lwa 
skończą się raz na zawsze. 
Znana firma z Bolesławca, pro
dukująca napoje, postanowiła 
zainwestować w klub. Rozmo
wy w tej sprawie były już bar
dzo zaawansowane. 

Obie strony postaWiły 
twarde warunki 

W efekcie do porozumienia 
nie doszło. 

- Pan Ryszard Ruliński chciał 
wykupić karty zawodniczek. Nie 
mogliśmy się na to zgodzić, bo 
gdyby później wycofał się ze 
sponsoringu, skończyłaby się le
gnicka koszykówka. 

Podczas rozmów, w których 
uczestniczyli przedstawiciele 
władz Bolesławca i Legnicy, od
niosłem zresztą wrażenie, że pan 
Ruliński tak naprawdę nie chciał 
zainwestować w Lwa. Nie chciał 
wypłacić nawet skromnego ekwi
walentu za przejęcie zespołu. 
Zmieniłaby się przecież nazwa 
zespołu, a miejsce w lidze mogli
śmy zapewnić tylko my. Część li
gowych spotkań miało być roze
granych w Bolesławcu. Moim 
zdaniem, chodziło tutaj o darmo
wą reklamę - twierdzi Ludwik 
Malec. 

PartmaJantura 
po kunicku 

W Otwartym Błyskawicz
nym Turnieju Szachowym, któ
ry rozegrano 18 bm. w Kuni
cach, pierwsze miejsce wywal
czył Marian Wójtowicz. Drugie 
zajął Jan Kucy, a trzecie - Mar
cin Janusz. Organizatorem za
wodów był Gminny Ośrodek 
Kultury i Sportu w Kunicach. 

(rad) 

Konkrety Polkowickie 

Olimpia na lali 
Po kiepskim starcie siatkarki 

jaworskiej Olimpii, debiutujące w 
II lidze, zwyciężyły dwa razy z 
rzędu i są już w czolówce ligi. 
Przed tygodniem we własnej hali 
po dramatycznym spotkaniu wy
grały z OPP Powiat Kołobrzeski 
3:2. Jaworzanki, znakomicie kie
rowane przez Ewę Kalinowską i 
Ulkę Sowę, wprost zdeklasowały 
rywalki, wygrywając w pierw
szych dwóch setach. W trzecim 
prowadziły 18:9 i zebrani na sali 
dziennikarze udali się do pokoju 
trenera na tradycyjną konsultację 
odnośnie wyboru najlepszej za
wodniczki kończącego się meczu 
Wiesław Majda, członek zarządu 
miasta, spakował nagrody i wró
cił na halę, by dowiedzieć się, że 
końca meczu nie widać ... Jawo
rzanki przegrały trzeciego seta do 
19, a także czwartego do 22. Tre
ner Chrzanowski robił cuda, by 
zmobilizować zespól. - Cały czas 
krzyczał do nas, że mamy grać tak 
jak na początku meczu - przyzna-

ła LiJiana Sowa. I rzeczywiście 
Olimpia w piątym secie zagrała 
koncertowo. W decydującym se
cie jaworzanki pozwoliły rywal
kom na uzbieranie zaledwie 10 
punktów. 

W minioną sobotę jaworzan
ki udały się do Sosnowca na po
jedynek z rezerwami Szkoły Mi
strzostwa Sportowego. Olimpia 
zagrała znakomicie, wygrywa
jąc 3:0 (sety do 21, 23 i 12). Po
zostałe wyn~ki piątej kolejki II 
ligi: Polonia Swidnica - AZS Ko
szalin 3:0, Częstochowianka -
Dalin Myślenice 2:3, Chodzież -
ŁKS 1:3, Kołobrzeg - Orzeł Kozy 
3:0. W tabeli prowadzi Dalin My
ślenice z 12 punktami w sześciu 
meczach1 przed łodziankami, 
Polonią Swidnica. Olimpia jest 
na 4. miejscu mając po pięciu 
meczach 8 punktów. W najbliż
szą sobotę we własnej hali jawo
rzanki podejmują drużynę z 
Częstochowy. 

Uj) 

Starostwo grało w ... kulki 
Pierwsze mistrzostwa starostwa powiatowego w kręglarstwie od

były się w miniony piątek na kręgielni OSiR-u w Lubinie. Startowały 
drużyny reprezentujące poszczególne wydziały starostwa, a także 
po~egłe ~o.wiatowi. jednostki organizacyjne. W rywalizacji drużyno
weJ zwyclęzył Powiatowy Urząd Pracy l przed Powiatowym Urzę
dem Pracy 111 oraz drużyną Wydziału Zagospodarowania Przestrzen
nego i Architektury. W klasyfikacji ind ywidua1nej kobiet pierwsze miej
sce zajęła Sylwia Kędzia (PUP) p rzed Anną Szymańską (PUP) i Elż
bietą Januszkiewicz (Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie). Wśród 
mężczyzn triumfował Piotr Szewczyk (PUP) przed Zbigniewem Szar
machem (rzecznik prasowy) i Pawłem Siberą (PUP). 

O.ma) 

Zagraj w brydża / Piłkarze do hali 
/ 

II Brydżowy Turniej Par Ośrodek Sportu i Rekreacji 
"DARR Wałbrzycha 2000" o Pu- w Lubinie organizuje od listopa-
char Prezydenta Miasta Wał- da 2000 do marca 2001 r. roz-
br~yc~a rozpocznie się 2~ bm, grywki w halowej piłce nożnej 
(ruedziela) o godz. 10 w ReglOnal- w dwóch kategoriach: zakła-
nym C:entrum Promocji G?SPO- dów pracy (drużyny złożone 
darczeJ Wałbrzycha. Orgalllzato- wyłącznie z pracowników da-
rzy fundują nagrody pieniężne. nego zakładu z wyłączeniem 

.Zgłost~nia . uczestnik~w z za~o~ników I, II, III ligi piłki 
woJ. do.lnosląskiego, opolskiego, nozneJ a także I, II ligi halowej 
lubusklego przyjmowane będą piłki nożnej) oraz Ligę Halową 
w ~niu zawodów od godz. 9. Open (wszyscy, którzy ukoń-
WpIsowe - 25 zł. czyli 16 lat). Pisemne zgłoszenia 

Dodat~owe in~ormacje: Pio~r przyjmowane są do 3 listopada 
Nasta",,:ski, D~lnosląska AgenCja 2000. Spotkanie informacyjne 
ROZWOJU ReglOnalnego SA, 58- odbędzie się 6.11 (poniedziałek) 
300 Wałbrzych, ul. Wysockiego o godz. 17 w kręgielni OSiR-u 
lO, tel. (074) 842-69-04 wew. 227, przy ul. Odrodzenia 28b w Lu-
e-mail: Piotr.Nastawski@darr.pl binie. 

(rad) (r.oc!) 

Czarny weekend 
ASPS Ikar Legnica - Razem Wołów 1:3 (26:28, 29:27, 15:25, 

19:25) 
Ikar: T. Nowak, Popiwczak, Kozar, Malec, Kot, Malec, J. No

wak, Barlik, Goryczka, Kupczak, Płotnicki 
Siatkarze Ikara Legnica przegrali w ubiegły weekend ~szystkoJ 

co był? do przegrania. Największy zawód kibicom sprawili seniorzy. 
W hali przy ul. Głogowskiej w kolejnym meczu III ligi podejmowali 
R~zem Wołów. Legniczanie przegrali l :3, mimo że pierwsze dwa sety 
rue zapowiadały porażki młodej legnickiej drużyny. Co prawda pierw
s~ set wygrali goście, jednak w drugim po zaciętej walce Ikar wy
rownał stan meczu. Trzeci i czwarty set stał już pod znakiem zdecy
dowanej przewagi zesI?0łu z WOł?wa. Siatkarze Ikara zagrali w nich 
bardzo słabo zarówno l w bloku, l w ataku. Minorowe miny mieli po 
spotkaniu trener i działacze legnickiego klubu. 

- Ten mecz pokazał, w jakim miejscu jesteśmy. Dziś starzy wyja
dacze pokazali naszej młodzieży, jak się gra w siatkówkę. W na
szy.r:' zespole ni~t nie .z~służył na pochwałę. Przed tym spotkaniem 
byhsmy na drugl~ mieJscu w tabeli. Teraz nas czeka ciężki wyjazd 
do Jelcza-Laskowlc. Sytuacja nie jest VI ięc łatwa, ale trzeba grać i 
walczyć dalej - powiedział Dariusz Krężel, wiceprezes ASPS Ikar. 

Niespodziewanej porażki doznały również rezerwy Ikara wystę
pujące w A klasie (IV liga). Na własnym parkiecie przegrały z Olim
pią Kowary 2:3. Juniorzy Ikara przegrali z KS Milicz 2:3. 

Fot GRZEGORZ SP~ 
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Rozegraii 11 meczów, w dwóch 

ponie~li porażkę Jak 
Doskonalą się syrenki 
Anna Osadczuk 

Dziewięć wygra-
nych spotkań to cał

kiem niezly wynik. 
Mowa oczywiście 

o juniorach młod

szych Górnika Polkó·
wice. Z zespołu ode
szło dwóch zawodni
ków: Grzegorz No
wak j Łukasz Nadol
ski. Przeszli oni do 
drużyny jUlllorow 
starszych, rozgrywają
cych swoje mecze 

w Dolnośląskiej Li
dze Juniorów. Doszło 
natomiast pięciu no
wych zawodników: 
Tomasz Karpowicz, 
Damian Karczewski, 

Wasyl Suchorukow, 
Maciej Melski. - Po
wodem przegranych 
dwóch spotkań jest 
glównie... zmiana 
szkoly przez chlop
ców - mówi Piotr 
Wójcik, trener druży
ny - To są młodzi lu
dzie, którzy ciągle się 
uczą, doskonalą· Są 
jednak zaangażowani, 
a to najważniejsze. 
Zespół rozpoczął 

sezon bardzo pomyśl
nie, bo wygraną z Pro
chowiczanką 4:0. 
W ostatnim meczu 
przegrał 1:2 z drużyną 
Zametu Przemków. 

Anna Osadczuk 

Hywanie wzmami3 
mięśnie i poprawia km
d)ąę. Wmr.ą to dzieci, 
ktfre z v.OOą aM'3jają się 
00 najmblsz.}dl1at. 

W StaMuzySzeniu PIzy
jaciół Pł}wania 'frójka Pol
kowice trenuje obecnie 
około 70 dzieci. ZawOOni
cypod1ieleni są na trzy gru
py: najmł<JCkzycb, tych, 
którzy JJ12Ygotowują się do 
startu w lidze OI3Z najstar
szych. - Sporo dzieci prze
szlo z Pletwala - infonnuje 
Jan Korko, prezes 1łójki 

W stowarzysl.eniu jest 
b7.eCh szkoleni<:MW.v. 
-Na każd)d1 ZEję:ciach jest 
przeważn.ie dwócb trene
IÓw - mówi prezes. - Na je
den trening przycbodzi 
okolo 30 - 40 dzieci. Dzia
Jaa.e i dzieci mogą po
chwalić się udanymi starta
mi w wielu ZEwodach re
gionalnjdJ i ogólnopol
skich. Zawodnicy TI6jki 
startująm.in. w I.JdzeDol
ncEąskiej. 

Panuje przekonanie, że tenis to sport dla bogatych. 
W Polkowicach jest inaczej 

Tenis pod strzechy 
Anna Osadczuk 

Dla <IDb, nie pooiadają
<)dl własnego sprzętu PoI
kooickie S~ 
TenSi Ziemnego zapew
nia spIZęt w pa;taci raIdet i 
piłeaek -po1I7ebnesą więc 
tylko chęci. - Dzięki g,rze w 
tenisa można fXJPf8Wić 
pIZede v&yStkim sz;y1J~ 
zwiI:Jna{ć i koordynat:ję ru
chową - informuje WItold 
Biedrzyck:i, jeden z trene-

rtm. -Te lłSljSIkie czynniki 
są baIdzD ważne, szrz.egóJ
me dla najIn/od<;lJd1. 

Obecnie sto.vaIzysrenie 
licz.y ~ <IDb, JXldzielonydl 
na cz.1ely grupy. fudzjał jest 
uzale:ż.niony od wieku. 
fu)jmcmane są dńeci już 
w wieku sześcjl .1at Górna 
granica to 18 lat, chOC to nie 
jest regułą. 'ThI3Z prawa
drony jest nabór 00 Sll<ółki 

tenisa, a błiisl)dl inf0rma
cJi można uzyskać pod 
numerem telefonu 
0502 075 336. 

Udany backhand 

Marcin Kruszelnicki - jest 
wychowankiem Slqska Wrocław. 

W Górniku na razie jest rezerwowym. 
Jego marzeniem jest grał 

w pierwszym składzie 

Z kwiatka 
nakwiałek 
Anna Osadczuk 

- Dlaa.ego w Ś1ąsku 
WrocJaw grał pan tylko 
tay1ata? 

- MiaJem poważn;} kon
tuzję. która 211lusila mnie 
do z.ezwania z boiskiem na 
póJtoru roku To dJugi 
okres czasu strna1cm for
mę. Po zakończeniu reha
bilitacji zaczą!cm trenONaĆ 
w Śl~ WrocIaw. Ze
spóJgral~w 

II lidze. Bylem jed
nak rezemoKyl1l 

-W Ślę2iedtugo mieja 
pannieutgmd. 

- Nie, przenioslem się 
do Sparty Ziębice. Tre
ner GrzegoIZ Kowalski 
odcbodzi1 do tego zespo
lu i JXXiągnąf mnie za s0-

bą. To byJa czwarta liga, 
ale graJem a to byJo naj
ważniejsze. 

-ł&~jedoakpani 
tamdługo~ 

-ZainteresorvaJ się mną 
Polar i odszedlem. Grafem 
fEm roki sam~
lem C1J.odzjfo o finanse. 
ŻaJuję tego kroku. To by1 
chyba najleM' okres 
w moim .żyOu, 22 bramki 
na koncie, bylem wiceJaó. 
Jem stIzelcÓ'N m ligi Po
tem grafem przez pól roku 

w Pogoni Oleśnica. Oxia
lem M6cić do Pojaru, ale 
tajllżnic było takie pm;te. 

- Jest pan prawdziwym 
obi~ 

- Tak, rzeaywiście tle
nowalem w wielu klubach 
Gdy ~poMLIem w Po
larze pojechaJem na testy 

do Pogoni Szczecin 
O1cieJi mnie ~ 

klub z WrocIawia 
jednak się nie 

zgodzi/. Pól roku później 
v.ykupiJem swoją kartę ZE
wodniczą. Grafem też w 
Hutniku Kraków, w Pro
~JeJenia G6m. 

- Jak ocenia pan ~ 
współJracęz G6rni1cif2n? 

- Bardzo dobIZe. Czu
ję się tu świetnie, rzadko 
spotyka się taką atmos
ferę. Tak dobrze czufem 
się tylko w Polarze. Pod 
względem sportowym 
jest podobnie. To jed
nak druga liga, inne per
spektywy. 

-Spom.ve Tl13I7eJJie? 
- Grać jak najlepiej 

i piąć się do gól)'. Marzy 
mi się, aby wejść do 
pierwszego skJadu. 
-Dzięlwjęza~ 

Sport 

Co GRAJĄ? 
28.10 
Godz. 17.00. I liga żeńskiej 
ke&ykówki 
KS AZS - AWF Km.ków
cec Aquapark Polkowi
re 
29.10 
00dz.1200.11 liga piłkar
ska 
Górnik Polkowice - ŁKS 
Łódź 
(Z:u7.ąd Klubu przeprasza 
zazrniany) 
Godz. 17.00, II liga teni<;a 
stołowego mężczyzn 
MKSTS Polkowice -EIjot 
Godz. 17.00, II liga tenisa 
stolowego kobiet 
MKSTS -ALf) PW V 
29.10 
Godz.l1.00, klasa B 
Kb Moskorzyn -Komor
nilci 

SPRINTEM 

Góm.ik Polkowire uległ 
GKS &'łctlaID.v 1:2 Była to 
llLeCia fXlrnżka w sezonie 
~owicr...m. Jedyną bram
kę dla Górnika zdobyi Mar
cin Szymamki. 

CCC -AquaparlcPol.kcmi
ce w ubiegłą ~lOOtę JX)konał 
U~ Swruzędz46:00. Punk
ty zOObyły: Kla9ńska 16, 
KliOlkowska 14, Portjanko 
13, FeOOriak 13, MOrNm8, 
UIban 6, Legutlm 5 , Moż
d:żanowska 3, Ouzczano.. 
wicz 2 W środę !X>1kawi
czanki roregraly kolejny 
mecz. Jego wynik w TJa)tęp
nymnumene. 

Polkcmiczanie zv..yciężyli 
w finale Mi.~tna;tw Dolne
go Śląska w sztafetOW}cl1 
biegach przełajCM)'\:h Było 
to pieJw.\l.e od ł 5 lat wy
cięstwo zawOOni.kćm z PoI
kowie w tego typu UlWO

dadt WtOOj zwyciężyła 
drużyna ch1qxów prowa
dzonych przez trenera Janu
sza Dziębę.1Ym razem wy
ciężyła reprezenraga chłop
d:m re szkoły fXrl.taW\M'ej 
nr l, pro.vadzona przez [)o. 
rot.ę.Kołodziejcz.yk i JaIll.lSUl 
Dz:iębę. Był to już trzeci etap 
:zawodów. Dwa pieIWSZe 
odbyły się na szr:z.eblu gmin
.nym i po.viatcMym. W każ
dym z nid1cłrlopcyz"Jedyn
ki " okazali siy najlep;i. 

Gómik II Polkowice po
konał zesti>1 Rataja Paszo
wice 5:1 i nadal prowadzi w 
tabeli kla5)'okrę~. 

Po rnz pieIWSZ)' w tym se
wniewygrałZametPrz.cm
kw. Pilk.arze z Prz.emkcma 
pokonali Spartę PJzedrnOO. 
cie2{). 

JunioIZ)' starsi Górnika 
fulkowire pokonali 4:2 dru
żyny fugoni Oleśnica. Pol
kcrMc2.aniesą na 12 miejscu 
w tabeli I:X>lnOOą.'ikiej ligi 
JUtlioIóN. 
Anna Osadczuk 
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W sztucznych warunkach stworzonych przez cywilizację 
emOCjonalne mechanizmy przystosowawcze często 

zawodzą, a ogólną reakcją na działanie w trudnych sytuac
jach jest wszechobecny stres 

Relaks i stres 
- Realna oama sytuacji spowoduje, że 

cz/awiek będzie mniej narażony na stres -
powiedziałaAnna c:yran, instruktorw klu
bie Alternatywa przy radwanickim gim
nazjum. - Zacznijmy uprawiać ulubioną 
dziedzinę sportu, zdrowo i regularnie od
żywiajmy się- dodała 

Słuchanie interesującej muzyki, wykony
wanie ćwiczeń relaksujących, odwiedzanie 
basenu, samy, siłowni czy spacer na pew
no da pożądany efekt 

-Jeśli f1lk będziemy jX)Sfępować to stres 
f1lk szybko nas nie da9ęg
ni ,a gdynie ~ od Cle
go Z1laą~ spróbuj pa;zu
imć ciekawych propozycji -
powiedziała instruktorka. 
- Zapisz się na zajęcia, 
a na rezu1t1J.ty w postaci 
zwiększonego potencja1u 
7Jirowia, dlugo nie bę

dziesz c:zekEć - dodała 
- Uczestniczę w t)d1 711- j 

jęciach z roinym w4Yę.- ł 
dów. Przede wszystkim ~ 

dobrej kondycji i le[Slego samopoa;uc.ia -
powiedziała Irena Peregrym, uczestniczka 
zajęć. -Jestem po nich sprawniejsza i czuję 
się o wiele lepiej - dodała. 

- Nar;z klub oferuje ćwiczenia gimnas
tyczne oraz relaksacyjne dla pań zainte
resowanych systematyczną pracą nad 
sobą -powiedziała Anna Cyran, instruk
tor ~ Zainteresowani mogą się zgłaszać 
osobiście do sekretariatu J:,-wmazjum lub 
telefonicznie pod numerem 83119 11 i 
8311663. 

dla zdrowia, zachowania ~ ..... ___ -=~ .......... ~ __ .::..;............:..---:-____ __l~ 

Z okazji dnia patronki ko~cioła w Klobuczynle, ŚW. Jadwigi 
odbył się tradycyjny odpust 

Odpust 
Sabina Lipiec 

w tym roku po raz pierwszy z0rganizo
wano także festyn rodzinny, 00 ważne, bez 
alkoholu. Uroczyst:cm rozpoczęto mszą 
koncelebrowaną pr:rez probaizrza parafii 
w Gawon;ycacb Lecha Świdzienie'Mkie
go oraz gOOcia z Niemiec ks. Arnolda 
Schwarca, urodzonego w Kłobuczynie. 
Mszę zakończono procesją ze sztandara
mi. Na jej czele kroczyłi strażacy z OSP 
w Kłobucz.ynie. ~ w sali wiejskiej roz
poczęto o godz. 16. występem zespołu 
,,Dawidenka" z ~ Później wystąpiły 
dzieci ze scholi przy parafii N M P w Gło
g<J\.Vie. Panie z Koła Różańcowego pIZY

gotowały ~ ciasta. Dochód ze sprze.
daży smakołyków oraz z IIwająrej przez 
cały C2aS loterii fantowej przeznac:wno na 
potrzeby kckioła Jedną z atrakcji festynu 
był konkurs biblijny ze znajomości ewan
gelii św. Jana SpOO:ód wielu jego uczest
ników najlepszą okazała się 10 - letnia 
Paulina Siudy. Organizatorami i sponso-

Ołtarz ku czci św. Jadwigi 

rami imprezy byli: ks. Lech ŚWidziniewski, 
Wiesława Frąckowiak, Jacek Joniec, 
Krystyna i RaOOoiaw oraz Witold Hajdu
k<J\.Vi~ Krystyna Puciennik, 'Thdeusz Ro
k.aszewicz, pan Markowski oraz panie 
z Koła Różańcowego z Klobuczyna 
W~ biorący udział w festynie byli 
zgodni, że taki spa;ób organizowania cza
su wolnego powinien stać się odtądmiejs-
cową tradycją. 

Porazostatni wlym wiekuodbyłysię 
gminnezawodysportowo - strażDckie. 

Impreza miała miejsce wzaprzyjaźn10nych 
PioIrowicac:h 

Jak burza ... 
Wioleta Kośmider 

Jak na tę porę roku 
- połowę paźdzjernika 
- pogoda była wspaniała 
Ciepły wiaterek, słonecz
ko i błękitne niebo towa
rzyszyły zmaganiom.stra-

żackim. Dzięki tak pięk
nej aW'ze zawodnicy wy
startowali jak burza. 
W sztafecie i ćwicze

mach bojowych zwycię
żyła drużyna z Pxzemko
wa Drugie miejsce zajęli 
go podarze, czyli Piotro
wice, a trzecie Jakubów. 
Zawodnicy byli doskona
le przygotowani do za
wodów. Wykazali ię du-

żą sprawnością fizyczną, 
czym udowodnil~ że za
wsze można na nich li
czyć. Strażacy zapewnili 
dzieciom doskonałą za
bawę - przejażdżkę dra-

biną, było to dla nich nie
zapomniane przeżycie. 
Na pewno długo pozo,. 
stanie w ich pamięci Nie 
tylko najmłodsi świetnie 
się bawili, ale również 
starsi, dopingując za
wodników. Zawody 
portowo - strażackie za

wsze są ciepło przyjmo
wane i z niecierpliwością 
oczekiwanie. 

Co mo:tna zrobił z ziemniaków? Pyzy, 
placki, ale także ... rzeźby 

Kartofelki 
Sabina Lipiec 

W Domu Kultury 
,J owisz" w Gaworzy

cach zorganizowano 
konkurs dla dzieci. 
Uczestnicy mieli za za
danie wykonać posta
cie z ziemniaków oraz 
skrawków materiału, 

włóczki, kolorowego 
papieru, pinezek 
i wszystkiego, co 
było akurat pod 
ręką. Dziecięca 

fantazja nie miała 
granic. Bardzo 
trudno było wyło
nić zwycięzców. 

Dzieci podzielo
no na dwie grupy ~ 

wiekowe: 7-9 Jat 

i 9-11 lat. Maskotki 
otrzymali wszyscy 
uczestnicy konkursu. 
Autorzy czterech naj
lepszych prac (po 
dwóch w każdej kate
gorii wiekowej) mogli 
jako pierw i wybrać 

sobie nagrodę. 

w co ubrać ziemniaki? 

NARADY 
W Urzędzie Gminy 

w Gaworzycacb de
batowano o głównych 
kierunkach rozwoju 
oświaty w gminie. 
W obradach wzi,li 
udział przedstawicie
le władz gminy, dy
rektorzy zkói 
i przedszkola, Rada 
Rodziców. Podzielo
no zadania przy 
opracowaniu Gmin
nego Programu Roz
woju Oświaty na lata 
2001 - 2007. Pro
gram, po zatwierdze
niu przez Kurato
rium, zostanie pod
dany pod głosowanie 
na esji Rady Gminy. 
Podczas narady Spo
łecznej Rady Ośrod
ka Zdrowia omówio
no aktualne proble
my związane z funkc
jonowaniem służby 

zdrowia w gm inie. 
Przed tawiono także 

stan przygotowań do 
restrukturyzacji 
Gminnego O'rooka 
Zdrowia. Jego u a
modzieJnienie plano
want! je·t na l tycz
nia 2001 r. 
Sabina Lipiec 

NIEDłUGO 

Niecały mie iąc po
został do uroczystoś
ci nadania imienia 
Marii Konopnickiej 
Szkole Podstawowej 
\V Buczynie. 

- O tym. źe to ważna 
uroczy toŚć. świadczy 
zaangażowanie 

mieszkańców WSI 

w przygotowania 
- powicdziala. Maria 
Bardon, dyrektor SP 
w Buczynie. - Cere
monię uświetni OT

kiestra kopalni Pol
kowice - Siero zowi
ce oraz chór z kopa/
ni Lubin - dodała. 

W tym dniu będzie 
odsłonięta tablica 
pamiątkowa z napi
sem:" ie rzuci m zje
mi skąd na. z rud". 
Uroczysto~ć odbę

dzie ię 18 listopada 
2000 r o godzinie 13. 
ZapLy w sekretaria
cie zkoły do 10 li to
pada hr. pod nr tel. 
831 13 12. 
Adrianna Jakubmv. ka 
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Uczniowski Klub Sportowy przy Szkole Podstawowej nr 2 
w Chocianowie działa od lutego 1997 roku 

Sport dla wszystkich 
Małgorzata Pachecka 

Powstał, by propagować wśród dzieci 
i młodzieży kulturę fizyczną i sportowy 
tryb życia Działalność Klubu opiera się 
na pracy społecznej nauczycieli i zaanga
iowaniu rodziców. Klub organizuje dwa 
duże turllicje, które są już wpisane do 
ogólnopolskiego kalendarza imprez 
sportowych - Thrniej drużyn podwórko
wych w piłce nożnej ehłopców i Festiwd.i 
pilki ręcznej dziewcząt Oprócz tych du
żych imprez klub organizuje różnego ro
dzaju zawody sportowe i uczestniczy 
w turniejach o zasięgu lokalnym. W tym 
rok'U szkolnym odbyły się biegi przełajo-

we dla klas I - III. Startowało 147 
uczniów. Biegi odbyły się w trzech gru
pach wiekowych. W powiatowych bie
gach sztafetowych klas IV -VI, które od
były się w Polkowicach. Dziewczęta zaję
ły drugie miejsce, a chłopcy -ll7eCie. Po
nadto dziewczęta z SP 2 startują w Po
wiatowej lidze Orliczek w koszykówce. 
Po pierwszej sem spotkań zajmują trze
cie miejsce przed Przemkowem i Gawo
rzycami. Prezesem UKS - u jest Halina 
Rzepecka, zastępca - Bożena Sokołow-
ka, członkami: Marek Majehrzak, Bar

baro. Czerllicka, Bogusława Smalcc. 

Przed kilkoma dniami wznowiła dzialalno~t 
_ Podstacja Pogotowia Ratunkowego 

w Chocianowie 

Pogotowie działa! 
Małgorzata Pachecka 

Na początku lipca dzial~ podstac
ji została zawieszona, w razie kon.i.ecznOO. 
ci pnyjeżdżały karetki z Lubina lub Pol
kowie. 

Na skutek energicznej interwencji 
mieszkańców miasta i okolic, Gmina 
Otocianów pa;tanowiła doprowadzić do 
ponownego uruchomienia podstacji Na
stąpiło trójstronne porozwnienie między 
Gminą Chocianów, Przychodnią rejono
wą SPWZ Chocianów, a Pogotowiem 
Ratunkowym w Legnicy. Raz.dzielono 
zobowiązania finansowe, które wiążą 'ę 

z utizymaniem tego przedsięwzięcia 
Gmina zapewni utrzymanie karetki i kie
~, przychodnia - etaty pielęgniarskie, 
a Pogotowie Ratunk<J\.Ve w Legnicy - eta
ty lekarskie. To porozumienie obowiązu~ 

je do końca roku 2CXX) re względu na to, 
że plarowki służby zdrowia są aktualnie 
w trakcie skladania ofert dotyczących 
umów z Dolnośląską Regionalną Kasą 
Chorych na rok 2001. Po zakończeniu 
pnetargu na świadectwa medyczne na 
rok 2001, można będzie powiedzieć wię
cej na temat przyszłorocznej działalności 
pogotowia i przychodni Od 1 stycznia 
ptzyCbodnia jest zobligmvana pxzez Dol
nośląską Regionalną Kasę Chorych do 
:zapewnienia całodobowej opieki me
dy<znej nad ,,zadeklarowanymi" pacjen
tami Nie należy się więc spodziewać po
ważniejszych :zmian w ftmkcjonowaniu 
placówki. Wszystkich potrzebujących po
mocy Pogotowia Ratunkowego prosimy 
o dzwonienie na numer 999. 

Bal, ale jaki! 
Adrianna Jakubowska 

Niedawoow RadwaoDdl <Xbył się Bal 
Chu:ytatyvmy <Xganizowanypo I3Z~
SlyWgmioie.Dcx.łńlzbaJu~ 
będzie na wydatki ~ z nadąnjem 
imienia tauJteFej Slkde. Zabawę IUlpO

~ ta6am, kt(xym tradjqjnie na tego 
l}plimptezachjestwak. 

-Piemszy taniecwykonala Maria Bar
don i Jerzy KosidJo, ludzie o wielkich 
sercach -powiedziała Irena Wolska, pro
wadząca· 

Po walcu były tańce i licytacja prac Re
naty Tubielewicz. Obrazy zlicytowali 

Henryk Zawis i Ireneusz watiszewski 
Panowie równie chętnie sięgali do port
feli przy zakupie kwiatków dla swoich 
partnerek i w miarę upływu czasu szka
tułka zapełniała się. 

- NJe byJoby zaba":)' gdyby nie roctzice, 
~ i przyjaciele naszej szkoly, któ
IZy nieodpJatnie pomagali PIZY organi7acji 
i prowadzeniu Z3btMy - pcM'.ied7iała Irena 
Wolcika. - W~payjaciolomza5em; 
~ pomoci przyjaźń w imieniu dzie
ci, Rady Pedagogianej, .rodziaJw i miesz
kaócUw ~ ba.rdzDdziękuję- kończy. 

Decyzjęosprovvadzeniu trzech rodzin 
z Kazachstanu Rada GminyGrębocke 

pocfJęla rok temu na J'f'O$bęi postaraniach 
Icrewnych, mieszkańcówStarej Rzeki 

Izabela Pakiet 

Był to jedyny wnio
sek jaki został przyję
ty przez gminę. Na 
razie rep atryj a nci 
mieszkają doraźnie 

w Grębocicach. 
W najbliższej przy-
złości zostaną wyre

montowane mieszka
nia socjalne w budyn
ku po zkolnym w Bu
CZll, w którym rodzi
ny zamieszkają, do 
cza u aż nie znajdą 
sobie własnego 
mieszkania. Planuje
my zatrudnienie tych 
ludzi przy pracach re
montowych - mówi 
Jan Bunkiewicz, wójt 
GTębocic. 

- Anatol, ojciec mo
jej żony, byl w Polsce 
2 lata temu u krew
nych w Starej Rzece 
i bardzo mu się tu 
:podobalo mOWl 

Aleks, jeden z repat
riantów. - Opowiedzial 
krewnym jak wygląda 
życie w Kazachstanie, 
i oni pomogli nam po
wrócić do ojczyzny. 
Tam w Kazachstanie 
nikogo się nie szanuje, 
a w zczegóLności 

przedstawicieli innych 
nacji. Rodowici Kaza
chowie stra znie nas 
prześladowali, wie-

I • 

nie 

dzieli że jestc 'my Po
lakami. Życic jest cięż
kie. nie ma żadnej pra
cy ani warunków do 
życia, to byl prawdziwy 
koszmar. Musieliśmy 

sprzedać za parę gro
szy nasz caly dobytek, 
dom i amocbód. Tu 
jest nam bardzo do
brze. Wiem, że nie od 
razu będzie nam lat
wo, ale jestem zczy.~Jj

"", że mogliśmy wró
cić do ojczyzny - mówi 
uradowany Aleks. 

- Dzieci także ą 

bardzo szczęśliwe. 

Dla nich nie bylo 
w Kazachstanie żad
nej przyszlości. Cie
szy mnie to, że dzie
ci siostry zostaly tak 
dobrze przyjęte 

w szkole. Obawialiś
my się, by nie bylo 
to z/e przyjęcie. Ma
ty Jaśko poszedJ do 
I klasy SP w Rzeczy
cy, a Slawek jest już 
w II klasie Gimnaz
jum w Grębocieach 
i obaj są bardzo za
dowoleni. Wszystko 
robiliśmy zawsze 
z myślą o nich. Te
raz możemy zacząć 

wszystko od począt
ku - mówi zgodnie 
cała rodzina. 

5 
ZARZĄD 

DOFINANSOWUJE 

PodC'lt1S ostatniego po
siedzeniu Zarząd Gminy 
w Grębocic<lch postano
wiono prqdzielić dodat
kowe środki finansowe na 
działalność piłkarzy L7Ą'" 

z gminy Grębocicc. k.1Ó
rej awansowali do wyż
szej ligi. ZafZ<1d postano
wił także sfinansować za
kup drewnianych ławek 
do nowo (x!remnnlowa
nej kaplicy w miejscowoś
ci CzerńCzyL-e. Z:lktuali
zował opłaty (w wysokoś
ci 3 proc. wartości gruntu 
oszacowanego) z tytulu 
użytkowania wieC'l.)'Stcgo 
dla dwóch użytkowników 
we wsi KrzydJowicc oraz 
Brulku Sp6klziclczcgo 
Polkowicc Oddział Grę
bocice, Okregowej Spół
dzielni MleC'larskiej 
i SOR "Fanner" w Grę
bocie.lch. Następnie pou
jął uchwałę w sprawie 
ogłoszenia wykazu rueru
chomOOci prlewaczonych 
do zbycia w trybie bezprze
targowym w n~ 
'Ii7.ęsów oraz pozytywnie 
zaopiniował rozłożenie 

płatności opłaty adia
ccnckiej na raty. Nega
tywnie zaś zaopiniował 

umorzenie uiszczema 
opłaty adiacenckiej oraz 
postanowił nie przyznać 
osobnego pomieszczenia 
dla Związku Kombatan
tów. 
izabela Pakiet 

GDZIE 

PRZYSTANEK? 

O nowej lokalizacji 
przy 'tanku autobu
sowego zadecydowali 
mieszkańcy wsi Gręboci
ce podczas zebrania 
wiej kiego zwołanego 

z inicjatywy Zarządu 
Gminy. Dotychczasowa 
lukalizacja nie odpowia
dała mieszkańcom mają

cym posesje w jego 
pobliżu. Skarżyli się 
przede wszystkim na 
uciążliwoś': spalin oraz 
zablokowanie dojazdu 
do nieruchomości przez 
stojące tam autobusy. 
Mieszkańcy zadecy
dowali jednogłośnie, że 
nowe miejsce na jego 
lokalizację będzie za bu
d y n k i e m' B a n k u 
Spółdzielczego. 
Izabela Pakiet 

, I 

, ł 
I 
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AK-TEL 
Telefony komórkowe, nowe i używane, skup, sprzedaż, zamiana, naprawy, 

odblokowywan ie simlocki, SIMPLUS,1AK·TAK, POP 

POLKOWICE, D.H. "BIEDRONKA" (PARTER) PRZY AQUAPARKU 
TeJ. 0603232611 

Futerały od 20 zl, Ładowarki amochodowe 25 zł, ładowarki domowe od 45 zł , 
SIMPLUS karty startowe 85 zł, SIMPLUS 50 uzupełnienie 48 zł 

I wiele innych w atrakcyjnych cenach. 

Ogłoszenia drobne 

Reklama 

TRENT 
Thmtw:rcnia .. kzyIm JIDlIlel. 

akim, &aoaW:im J DiemJcctim 
0rafIb Jrom~ 
projct:towanic WWW. 
~.ap6Iptw::a 

,,~ 

DANFOSS 
i 

ALFA lAVAL AORL 
tcIIfu 847 9S (;7 
td. tom. 0604 782 412, 

0603183511 

Reklama 

Informacja 
Zarząd Oddziału Rejonowego PZERiI zawiadamia członków, 

że będzie refundował zakup SlCZepionki przeciw grypie dla swoich 
członków o najni2szych dochodach. Zainterew.vani winni zgłaszać 
się do siedziby Zarządu z odcinkami świadczeń i rachunkami za 
SlCZepionkę· 

Maria Rubi§.. UIb;UJiak. 
~Zam/du Rc)OllOl4\!gO J7.FRiI. 

Gotowanie na uroczystn<ci rodzinne, 
bankiety - moż1iw<it całko-vitej orga
~plZ}jęcia 
Thl845-~70 

N!lłłrtł..:unt).(..,.y;J 

Naprawa aparató.vfutogrnficznych. 

Paizukl.Jję jedno lub dwuJx>kojo.vego 
mieszkania 00 v,ynajęcia w Połkowi
ałCh. 
leL845-10-74po 18 

Nr!\lo,Jmf'( 

Sprzedam pralkę automat DAFNE 

Sprzedam poloneza po wypadku. 
Uszkodzona karoseria, silnik spraw
ny. Rok prod 1995 
tel. CID4 7tQ412 (do 16) i 847 95 67 
(00160020) 

ZARZĄD GMINY POLKOWICE 
ogłasza 

przetarg nieograniczony 
na: 

Punkt przyjęć ,,futolab" 
UlK.B. Kominka5 e 

N<1hJłl.:l/1J.l''''''1I\ 

Sprzedam lóżko pięlrtM'e cena 3500 

DPH 585 POlAR w bardzo dobrym 
stanie. . 
1CL845-44-31 

Siatka ogrodzeniowa - produkcja i 
sp17edai.. 

"zimowe utrzymanie dróg na terenie miasta 
Polkowice w sezonie zimowym 2000/2001" 

zł. SpIZCdam futro z ,.NoIki". 
1eJ.749-35-14 

Ocynk JXM'lckany PCY. Cena za 1m2 
4.70 1. Przetarg obejmuje zimowe utrzymanie 

dróg na terenie miasta Polkowice zgodnie z 
dokumentacją· 

ThL8452492 Tcl~559~~ 

Ogłoszenie 
ZARZĄD GMINY W GAWORZYCACH 

ogłasza 

I przetarg ustny nieograniczony 

NA SPRZEDAŻ 

lokalu mieszkalnego 
wraz z ułamkową częścią gruntu, 

położonego na działce m 51 o pow. 3700 m kw. w DaIkowie, 
zapisanych KW 36109. 

Pow. lokalu 113,00 m kw., pow. gruntu 3404110000. 
Warto'ć lokalu 26.167 zł, gruntu 4.723 zł, bud. gosp. 510 zł. 

Cena wywoławcza 31 400 zł. 
Wadium 3 200 zł. 

Przetarg odbędzie się 

14 LISTOPADA 2000 R. O GODZ. 11 
w Sali Narad Urzędu Gminy. 

Warunkiem uczestnictwa w przetargu jest wpłata wadium w gotówce 
w kasie UG najpóźniej w dniu 10.11.2000 r. do godz. 13. Dowód wpłaty 

należy okazać przed przystąpieniem do licytacji 

WADIUM WPł.ACONE PRZEZ UCZESTNIKA, KTÓRY 

WYGRA PRZETARG ZOSTANIE WLICZONE NA 

POCZET CENY NABYCIA NIERUCHOMOŚCI. 

Wadium przepada na rzecz sprzedawcy, gdy osoba 
wygrywająca uchyli się od zawarcia aktu notarialnego. 

Pozostałym osobom wad/um zostanie zwr6cone po 
przetargu. 

Termin zaw.arcia aktu notarialnego - najpóźniej 21 dni od daty prze
targu. 

Dodatkowe szczegółowe informacje można uzyskać w Urzędzie Gmi
ny w pokoju nr 1, teL 8316-285.w. 38. 

Zastrzega się prawo odwołania przetargu bez podania przyczyn. 

Ogłoszenie 
ZmądGminy 

GAWORZYCE 

informuje, że 

na tablicy ogłoszeń 

wUtZędzieGminy 

w~ 

ul. Okrężna 85 
wywieszono 

WYKAZ 

dotyczący sprzedaży 

NIERUOłOMOŚCI 
zabudowanej 

położonej w DaIkowie 
wgranicachd1iałkim 

49/1 o pow. 412 m2 

2. Warunki szczegółowe przetargu - doku
mentację przetargową można uzyskać w 
Dziale Eksploatacji i Utrzymania Urzędu 
Gminy w Polkowicach, Rynek 18, pokój nr 5, 
w godzinach 9.00 - 15.00, tel. (076) 847-41-85 
/wew.1081 

3. Zamkniętą kopertę zawierającą ofertę 
oznaczoną "Zimowe utrzymanie dróg na te
renie miasta Polkowice" należy składać w ter
minie do 10.11.2000 r. do godz,8.30 w kance
Jarii U rzędu Gminy Polkowice ul. Rynek 1. 

4. Otwarcie ofert nastąpi w siedzibie Urzędu 
Gminy Polkowice uL Rynek 18 - sala konfe
rencyjna ZN /bud. kamieniczki! w dniu 
lO.n.2000 r. o godz. 9.00 

5. W przetargu mogą wziąć udział oferenci, 
którzy: • 
al spełniają wymogi określone w warunkach 
szczegółowych przetargu nieograniczonego -
dokumentacji przetargowej 
bl spełniają wymogi określone w art.22 Usta
wy o zamówieniach publicznych. 

Reklanla 

PRZEDSIĘBIORS1WO PRODUKCUJNO - HANDLOWO - USŁUGOWE 

JANUSZISZTWAN 
W POLKOWICACH 

zatrudni osoby na wyżej wymienionych stanowiskach: 
- kierownik budowy z uprawnieniami 
- kierownik Działu Produkcji Stolarki PVC 
- murarz - tynkarz 
- kierowca z prawem jazdy kat. B, C, i E 
- operator koparko - ładowarki z uprawnieniami 
- blacharz - dekarz 
- spawacz elektryczno - gazowy z uprawnieniami 

, Zainteresowanych prosimy zgłaszać siC' do wyżej wymienionego pIZedsiębiorstwa pod adresem 
59 . 100 Polkowice ul. Ogrodowa 8, w godz. od 7.00 do 8.00 z udokumentowanym stażem pracy. 
Preferowane zatrudnienie os6b z terenu Powiatu Polkowiekiego. 

I' 
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